
Data przyjęcia protokołu: 8.02.2024 r.

ROP.0002.12.2023

PROTOKÓŁ NR LVII/23

LVII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie 

Przedmieście 116, 32-087 Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W 

obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego 

protokołu). Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 

12:49 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

1. Otwarcie LVII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i 

prawomocność do podejmowania uchwał, po czym otworzył LVII sesję Rady Gminy 

Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 – 2024;

6) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru 

Funkcjonalnego;

7) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;
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8) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków;

9) ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i 

w miejscu sprzedaży;

10)zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych;

11)zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z 

Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu 

do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w 

Krakowie;

12)zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do pub-licznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

13)wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej”;

14)przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok;

15)przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Wójt zawnioskował 

o rozszerzenie porządku obrad o dodanie projektu uchwały: zmieniającej Uchwałę Nr 

LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku. 

Argumentował, że starosta Powiatu Krakowskiego wystąpił z wnioskiem o przesunięcie 

środków finansowych w wysokości 362 560,00 zł na rok następny z uwagi na fakt, że 

wykonawca nie zrealizuje w całości zakresu zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi 

powiatowej nr 2151K w Garlicy Murowanej”, a jedynie na odcinku od Podskala do Garlicy 

Murowanej. Wobec braku innych wniosków, przewodniczący M. Golanko zarządził 

głosowanie wniosku Wójta o rozszerzenie porządku obrad i umieszczenie 

przedmiotowego projektu uchwały jako ostatniego w kolejności.
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Głosowano w sprawie:

wniosek Wójta o rozszerzenie porządku w pkt 5 Podjęcie uchwał i dodanie jako ostatniego 

na liście projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w 

ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad ze zmianą

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Zmiana porządku obrad została przyjęta.

Zmieniony porządek obrad przestawiał się następująco:

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
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5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2024;

6) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru 

Funkcjonalnego;

7) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

8) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków;

9) ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i 

w miejscu sprzedaży;

10)zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych;

11)zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z 

Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu 

do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień 

w Krakowie;

12)zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

13)wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej”;

14)przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok;

15)przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024;

16)pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.
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Ad 3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LVI sesji. Radny 

P. Podleśny zwrócił uwagę, że w części dotyczącej sprawozdania przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej, w jego opinii dyskusja była o wiele szersza, niż zostało to ujęte w protokole. 

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że protokół odzwierciedla przebieg obrad, nie ma 

na celu odnotowywania wszystkich wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji. Wobec 

braku innych uwag, zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 

Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz 

Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata 

Kosno, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Protokół został przyjęty.

P  rotokół LVI sesji został przyjęty i otrzymał numer LVI/23  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac 

komisji z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 

4.12, 19.12, 27.12.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z 

posiedzenia w dn. 27.12.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-

Wójcik – sprawozdanie  z posiedzeń w dn. 8.12, 15.12.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. 

Krzyworzeka – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 18.12.

5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z 

posiedzenia w dn. 11.12.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z 

posiedzenia w dn. 22.12.
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7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 

8.12.

8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z 

posiedzenia w dn. 8.12.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie 

pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, 

Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący 

się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej 

Emisji i Odpadów - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. Uchwała 

Nr S.O.VI.4290.18.2023 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Krakowie z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 

Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; Wieloletnią Prognozę 

Finansową  Gminy Zielonki (dalej: WPF) oraz Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 

2024 rok wraz z auto-poprawkami. Wójt uzupełnił o informację o zleconych w bieżącej 

kadencji 16 ZRID-ach i szacunkowej ich wartości. Wyszczególniając inwestycje, 

powiedział, że na wypłatę odszkodowań przewidzianych zostało w budżecie 7,5 mln zł, 

jednak realnie może to być kwota 17 mln zł,  Dodał, że pozostają jeszcze niewycenione 

zaplanowane kolejne ZRID-y dot. ulicy Bankowej w Zielonkach, ulicy Stoczki w 

Przybysławicach z ulicą Podzamcze w Korzkwi, ulicy Dolina w Owczarach, które 

kosztować mogą ok 40 mln zł i będą zobowiązaniem przyszłej kadencji. Radny P. 

Podleśny zwrócił uwagę, że brakuje mu w projektach uchwał zapisów zabezpieczających 

środki finansowe na realizacje kilku zadań. Wymienił Strategię Gminy Zielonki na lata 

2021-2030 z pasażem biznesu przy Północnej Obwodnicy Krakowa (dalej: POK), który jest 

na etapie kompleksowego uzbrojenia terenu w infrastrukturę techniczną obejmująca sieć 
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kanalizacyjną, wodociągową, deszczową. Wymienił budynek starej szkoły w Korzkwi, w 

którym aktualnie funkcjonuje Zakątek Kultura w Korzkwi. Przypomniał, że konsensusem 

sprzed dwóch lat był pomysł stworzenia w tym miejscu zielonej szkoły, której 

uzupełnieniem może być przedmiotowy zakątek, ale brakuje środków finansowych na 

przystosowanie budynku do zielonej szkoły. Zwrócił uwagę, że w ostatnim czasie 

przewróciło się tam drzewo na płot i nikt tego nie uprzątnął. Na koniec radny wymienił 

nieutworzenie Młodzieżowej Rady Gminy i zapytał o plac zabaw w Grębynicach, który w 

jego opinii pozostaje do doposażenia w bramki i piłkochwyt. Podsumował, że jest wiele 

zadań, które wójt propagował i wyrażał chęć inwestycji, a które nie zostały zrealizowane. 

Wójt powiedział, że musi zostać zakończona POK, aby pasaż biznesu mógł być 

realizowany. Gmina musi przejąć drogi serwisowe i stać się ich właścicielami, następnie 

zrobić projekt i próbować pozyskiwać środki na infrastrukturę. Odnośnie starej szkoły w 

Korzkwi, była ona wykorzystywana na potrzeby uchodźców i gmina ubiegała się o środki 

do Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (dalej: ZIT) na przystosowanie obiektu do 

m.in. wykorzystania na zieloną szkołę i inne zakresy. Aktualnie oczekuje na uruchomienie 

środków z nowej perspektywy finansowej 2021-2027 i planowana jest tam gruntowna 

modernizacja, termomodernizacja, przystosowanie obiektu. Jest sporządzona na takie 

zadania dokumentacja. Co do wystąpienia zdarzenia z drzewem, służby podejmą 

działanie w tym zakresie. W zakresie Młodzieżowej Rady Gminy zostały opracowane 

dokumenty koncepcyjne w zakresie jej powołania i do realizowania. Dodał także, że wiele 

zadań zostało zrealizowanych, których nie planowano w kadencji 2018-2023. Odniósł się 

do placu zabaw w Grębynicach, że to zadanie zostało zrealizowane w pełnym zakresie. 

Natomiast dodatkowy zakres, o który zwrócił się radny tj. wykonanie bramek i piłkochwytu 

od strony placu zabaw zostanie zrealizowany. Na koniec podsumował, że ocena radnego 

jest względna, jeśli chodzi o rozwój gminy przypomniał, że w różnych rankingach gmina 

oceniana jest bardzo wysoko, czego wyrazem mogą być ceny nieruchomości, które z roku 

na rok rosną. Rankingi potwierdzają właściwą politykę gminy Zielonki i tą na nowy rok 

budżetowy, choć niewiele czasu zostało i niewiele z tego budżetu zostanie zrealizowane 

do czasu wyborów w kwietniu. Nowa rada i wójt będą podejmowali decyzje i realizowali 

strategię gminy Zielonki. Radny T. Łysek odniósł się do uchwały budżetowej na rok 2024, 

brakuje mu w nim zadania, które wcześniej zostało ustalone jako ważne i strategiczne dla 

gminy i rejonu Bibic, związanego z POK i drogą serwisową, przecinające miejscowość 

Bibice. Przypomniał, że pierwotnie droga serwisowa miała kończyć się na osiedlowej ulicy 

Parkowej. Po wielu staraniach i  spotkaniach, droga została wyprowadzona na E7 

przekierowując tranzyt. Przypomniał te ówczesne ustalenia, że do drogi serwisowej będą 

dochodziły dwie ulice: Parkowa oraz Brzozowa. Ta ostatnia  z wieloma bardzo mocno się 
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rozwijającymi się inwestycjami deweloperskimi. Natomiast jest wytyczona na mapie z 

brakującym odcinkiem 300 m, o co radny wielokrotnie wnioskował, że jest strategicznym z 

komunikacyjnego punktu widzenia miejscowości. Przypomniał, że według zapowiedzi 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (dalej: GDDKiA), w ostatnim kwartale 

2024 roku autostrada oraz droga serwisowa mają zostać uruchomione. W konsekwencji 

braku tych 300 m wszystkie pojazdy skierowane zostaną w osiedlową ulicę Parkową, 

doprowadzając tym do dezorganizacji w ruchu drogowym w obrębie drogi powiatowej T. 

Kościuszki oraz ulicy Spacerowej. Podkreślił, że na tą chwilę kluczowym jest 

zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 200-300 tys. zł - wg wstępnych szacunków 

urzędu - na zrealizowanie brakującego odcinka drogi. Poinformował, że ze strony 

mieszkańców Bibic został przegłosowany wniosek o przeznaczeniu 100 tys. zł na 

wykonanie tego odcinka drogi. Powtórzył raz jeszcze, że odcinek 300 m jest kluczowym 

dla systemu komunikacyjnego Bibic. Stwierdził, że nie wyobraża sobie doprowadzenia do 

takiej sytuacji, że oszczędzając 200-300 tys. zł, konieczne będzie wydatkowanie 

zwielokrotnionej kwoty na naprawę i modernizację ulicy Spacerowej oraz ulicy Parkowej. 

Wójt wyświetlał na ekranie teren objęty ZRID-em (zezwolenie na realizację inwestycji 

drogowej) POK z ulicą Parkową oraz Brzozową, zwrócił uwagę na trudny wyjazd na ul. 

Kasztanową z tej ostatniej. Powiedział, że ponieważ droga jest wąska, oczekuje 

jednoznacznego stanowiska ze strony Zebrania Wiejskiego Bibic, że mieszkańcy tej ulicy 

mają świadomość, że wykonanie odcinka 300 m umożliwi wjeżdżanie samochodów z ulicy 

Kasztanowej na drogę serwisową. Powiedział, że kiedy powstanie ta droga za rok, czy 

półtorej roku, wówczas zakres ten będzie do wykonania, przy realizacji ZRID-u ulicy 

Brzozowej, wtedy rozszerzona zostanie droga i to ma uzasadnienie. Dodał, że wniosek 

jest merytorycznie zasadny, ale nie na dzisiaj, gdy w fatalnym stanie jest ta droga, stąd 

projektowany jest ZRID. W jego opinii powinno to być realizowane łącznie z odcinkiem 1,7 

- 1,8 km dla całej długości Brzozowej, na tą chwilę na rok 2024 nie widzi szansy 

jakichkolwiek prac, ZRID jest na etapie procedowania. Uzupełnił, że nie będzie to kwota 5 

mln zł potrzebna na realizację, tylko zdecydowanie większa, ponieważ jest to praktycznie 

budowa drogi od podstaw. Podsumował, że jest skłonny przyjąć wniosek radnego na 

przyszłe lata, kiedy będzie realizacja ZRID-u w całości, a nie teraz zrobienie odcinka 300 

m, zamiast łącznie 1,8 km. Radny T. Łysek powiedział, że odnosząc się do kwestii 

planowania, nie ma wątpliwości, że w roku 2024 zostanie otwarta droga serwisowa, a 

bardzo mocno wątpi w to, że w roku 2025 zostanie ZRID zrealizowany, jeśli nie ma go 

wpisanego w WPF-ie, wartego może kilkanaście mln zł. Powtórzył raz jeszcze wspólne 

ustalenia sprzed lat, że z ulicy Brzozowej miał zostać wyprowadzony odcinek do drogi 

serwisowej. Dodał, że aktualnie wszystkie inwestycje deweloperskie prowadzone są 
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bezpośrednio przy autostradzie, gdzie tereny są wykupywane i budowane osiedla, stąd 

cały tabor samochodów ciężarowych rozjeżdżał drogę i rozwalił most. Zatem ulicą 

Spacerową kompletnie zniszczoną nadal będą jeździły samochody ciężarowe do 

inwestycji deweloperskich, podczas gdy budując tylko 300 m drogi mogłyby te inwestycje 

obsługiwać. Stworzy się taką sytuację dla mieszkańców ulic Brzozowej i Spacerowej, że 

nie będzie można wjechać w ulicę Brzozową, gdzie aktualnie mieszka kilkaset 

mieszkańców, a docelowo będzie mieszkało zdecydowanie więcej, a będą musieli 

wjeżdżać w ulicę Parkową, która również ma trzy metry szerokości, identycznie jak 

Brzozowa. Radny zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta, czy kosztem 200-300 tys. zł 

usystematyzuje organizację dużej części Bibic i zrealizuje ustalenia, czy zostanie 

wprowadzona dezorganizacja i niszczenie kolejnych dróg. Dodał, że nie ma chodnika na 

ulicy Parkowej i go nie będzie, ponieważ nie ma na niego zabezpieczonych środków. Ulica 

Spacerowa jest kompletnie nieprzystosowana i z bardzo trudnym wjazdem z ulicy 

Kasztanowej, z którego mało kto korzysta. Stąd radny ponowił wniosek, przypominając że 

Zebranie Wiejskie Bibic pozytywnie się wypowiedziało w tej kwestii, natomiast jest to 

kwestia do podjęcia na szczeblu strategicznym gminy. Uzupełnił, że na zebraniu wiejskim 

mieszkańcy przegłosowali wniosek o wykonanie tego odcinka i przeznaczona została na 

ten cel kwota 100 tys. zł. Wójt powiedział, że na dzisiaj nie ma dokumentacji, 

procedowane jest wywłaszczenie pod ZRID. Teren znajduje się w korytarzu POK bez 

planu zagospodarowania przestrzennego z szerokością drogi od 3.0 do 3.2 m, więc to 

wymaga również przygotowania dokumentacji. W okolicy znajduje się przejście przez gaz 

wysokoprężny, który wymaga zabezpieczeń, nie widzi więc szans by w roku 2024 

wykonać w tym miejscu jakieś prace. Gdy GDDKiA przekaże drogi serwisowe gminie, 

która stanie się ich właścicielem, wtedy można będzie dawać deweloperom warunki 

dostępności do drogi serwisowej. Na koniec zaznaczył, że w budżecie jest zabezpieczona 

kwota prawie 4 mln zł na budowę dwóch mostów z pełną nośnością. Radna R. Toft 

zapytała o informację zawartą w budżecie gminy na 2024 rok dot. ulicy Rzyczyska-

Jurajska w Pękowicach, dotyczy zaplanowanej budowy nakładki ulicy Rzyczyska w 

Zielonkach za kwotę 650 tys. zł. Wyjaśniła, że ulica Rzyczyska- Jurajska staje się 

praktycznie nieprzejezdna. Dodała, że kolejny raz wykonywany jest dla tego odcinka drogi 

projekt, który teoretycznie ma zostać zakończony w lutym 2024 roku. Zapytała, na ile 

spójne są obydwa projekty tj. budowy nakładki ulicy Rzyczyska i wspomniany projekt 

Rzyczyska - Jurajska, w którym przewidywany jest chodnik, w sytuacji, gdy ulica 

Rzyczyska w Zielonkach przechodzi w ulicę Jurajską w Pękowicach. Druga kwestia 

dotyczyła braku informacji w budżecie odnośnie ulicy Ojcowskiej, która również staje się 

nieprzejezdną, a którą jeżdżą dwa autobusy oraz bus W6. Droga bardzo uczęszczana, 
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popękana, z dziurami, przy opadach deszczu staje fatalna dla pieszych i kierowców. 

Podsumowała, że nie znajduje żadnego zapisu, choćby przynajmniej projektu, nie mówiąc 

o wykonaniu. Wójt potwierdził, że ulica Rzyczyska - Jurajska jest najbardziej uczęszczaną 

ulicą z naj-gorszą nawierzchnią. Z tego powodu w projekcie budżetu jest zaplanowana 

kwota 650 tys. zł. Na pytanie, kiedy będzie ZRID pozostaje kwestią uzyskania decyzji 

ostatecznej od projektanta. Zwrócił uwagę, że pełny zakres robót obejmował kwotę kilku 

mln zł. Dodał, że aby poprawić przejezdność tej drogi, kiedy zostanie wybrany w miarę 

rozsądny projekt, warto położyć nawet jedną warstwę asfaltu, żeby na kilka lat przywrócić 

normalną przejezdność. Potwierdził, że dojazd do szkoły ulicą Jurajską i Widokową jest w 

złym stanie. Wiosną powinna powstać tam nakładka bez chodnika, to musi być 

prawomocna decyzja ZRID, żeby realizować chodnik z przekładkami sieci i in. 

Odpowiadając na pytanie o ulicę Ojcowską, rzeczywiście nakładka ma już ponad 

dwadzieścia lat i wymaga naprawy. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z 

pytaniem o przedsięwzięcie w WPF-ie związane z kwestią wdrażania programu ochrony 

powietrza w gminie Zielonki. Radna zakłada, że w roku 2023 został złożony wniosek 

aplikacyjny o uzyskanie środków finansowych na realizację programu w latach 2024-2027. 

Pytanie radnej dotyczyło doprecyzowania, czy gmina posiada zapewnione środki, stąd 

informacja, że projekt realizowany będzie, czy gmina planuje go wykonać i kiedy 

dofinansowanie otrzyma. Skarbnik A. Adamczuk powiedziała, że w dniu jutrzejszym 

wniosek zostanie złożony, nie ma w 100% pewności na otrzymanie dofinansowania, ale 

podejmowana jest próba, ponieważ w styczniu 2024 r. kończy się okres finansowania z 

innego projektu. W gminie zatrudnionych jest dwóch ekodoradców, a złożenie wniosku 

umożliwia otrzymanie finansowania jednego stanowiska pracy w tym zakresie. Jeśli gmina 

nie uzyska wsparcia i tak to stanowisko będzie utrzymywane w 100% ze środków 

własnych gminy. Wójt powiedział, że nabór jest w ramach kontraktu wojewódzkiego i 

raczej pewne jest uzyskanie tego dofinansowania. Dodał, że niezależnie, czy gmina 

pozyska przedmiotowe dofinansowanie, planuje utrzymać etaty ekodoradców, ze względu 

na to że niebawem będzie realizowana fotowoltaika i inne inwestycje związane z 

termomodernizacją, stąd ekodoradcy są niezbędni w gminie. Dodatkowo służą pomocą 

mieszkańcom przy programie Czyste Powietrze w ramach Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik 

podsumowała, że gmina ubiega się o środki na jedno stanowisko mając na dzisiaj 

zatrudnionych dwóch ekodoradców. Czyli planowane jest wsparcie na jednego, a drugiego 

gmina i tak będzie utrzymywać, więc jest szansa, że będzie jedno stanowisko pokryte ze 

środków zewnętrznych, przy dwóch funkcjonujących. Wójt potwierdził, że dwa stanowiska 

nadal będą funkcjonować, jeśli w międzyczasie pojawi się dodatkowy nabór,  to oczywiście 
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wystąpi o dodatkowe środki. Wójt dodał, że Urząd Marszałkowski Województwa 

Małopolskiego ogłosił nabór na dofinansowanie do stanowisk strażników gminnych. Gmina 

będzie również składać w tym zakresie wniosek, pula środków wynosi 600 tys. zł. 

Stwierdził, że gmina korzysta ze wszystkich dostępnych źródeł, również z tych, by 

realizować inwestycje, bo bez nich nie będzie możliwości realizowania budżetu gminy. 

Wracając do projektowanego budżetu gminy na 2024 rok, stwierdził, że realność jego 

wykonania określi uchwalony budżet państwa, w miesiącu marcu okaże się, jakie są gminy 

udziały, ile będzie podatku od osób fizycznych, ile subwencji oświatowej na realizację 

podwyżek dla nauczycieli, ile będzie dochodów z podatku od czynności cywilno-prawnej, 

który od połowy roku 2023 został dla obrotów mieszkaniowych zniesiony, a z których 

gmina miała ok 3 mln zł dochodów. Trzeba mieć na uwadze, że gmina realizuje zadania w 

granicach możliwości finansowych. Wobec braku kolejnych py-tań, przewodniczący M. 

Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 

Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 

Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 

Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z 

autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/102/2023)

2) Uchwała Budżetowa Gminy Zielonki na 2024 rok;
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Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 3 gło-sy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie 

pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, pozy-tywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, 

Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący 

się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej 

Emisji i Odpadów - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. Uchwała 

Nr S.O.VI.421.18.2023 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Krakowie z 7.12.2023 r. w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu Uchwały 

Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok. Uchwała Nr S.O.VI.-4260.19.2023 Składu 

Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 7 grudnia 

2023 r. w sprawie pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 

w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką w poprzednim 

ppkcie przy oma-wianiu WPF gminy Zielonki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. 

Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z 

autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/103/2023)

Radny P. Podleśny zapytał, czy w związku w tym, że w trakcie głosowania radni mieli 

możliwości obserwowania na ekranie sposób głosowania pozostałych radnych, czyli że 

głosowanie było jawne, a powinno być tajne, czy może to rodzić skutki dla podjętej 

uchwały. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że radni głosują w sposób jawny i 

wszystkie wyniki głosowań są jawne. Sprawdzi możliwości nieudostępniania na ekranie 

sposobu głosowania. Wójt podziękował za radnym za jednomyślność przy głosowaniu 

uchwał. Zwrócił uwagę, że gdyby zastosować odczytywanie radnych z listy przy 

głosowaniu imiennym, również wiadomym byłoby, kto i jak głosuje. Tutaj działa system 

elektroniczny. Nie znajduje problemów, jeśli rada zgadza się na wynik głosowania, jaki był.

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min przerwy.

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła łącznie dwa kolejne projekty uchwał; zmianę budżetu na 

rok 2023 oraz zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z autopoprawkami. Wobec 

braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do 

projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z 

autopoprawką.
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Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/104/2023)

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu 

zmiany budżetu na rok 2023. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził 

głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 

Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 

Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, 

Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK 

GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z 

autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/105/2023)

5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania 

w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2024;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna 

opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. Projekt przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej z drogą gminną 

w miejscowości Garlica Duchowna wraz z budową chodnika w ciągu  drogi powiatowej 

oraz rozbudową obiektu mostowego.

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały.  Wobec braku 

pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w latach 2023 - 2024

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/106/2023)

6) uchwała w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii 

Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury 

Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie 

pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”. Projekt Planu przedstawiany przez dyrektora biura Metropolii 
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Krakowskiej i omawiany kilkukrotnie na komisjach, również po przeprowadzonych 

konsultacjach instytucjonalnych i społecznych

Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru 

Funkcjonalnego. Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/107/2023)

7) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy 

Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna 

opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od 

obowiązku prze-targowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

mienie komunalne Gminy Zie-lonki, położonej w obrębie Zielonki. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek
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Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/108/2023)

8) uchwała w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  

Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Kierownik Referatu Budownictwa i Urbanistyki B. Lipień-Łysek omówiła projekt uchwały i 

treść auto-poprawki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził 

głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały z 

autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub ro-boty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków w ra-mach środków z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
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Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/109/2023)

9) uchwała w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec 

braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 

sprzedaży. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/110/2023)

10)uchwała w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec 

braku py-tań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 
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Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/111/2023)

11)uchwała w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania 

w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do 

Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec 

braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą 

Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób 

doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/112/2023)

12)zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 

Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach A. 

Soblik omówiła projekt uchwały. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że w uchwale jest 

mowa o dzieciach uczęszczających do tego samego przedszkola, oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej. Czy nie należałoby zastanowić się nad sytuacją 
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rodzeństwa w szkole podstawowej, za które też powinno się otrzymać dodatkowe dwa 

punkty, jeśli starsze rodzeństwo poszło do pierwszej klasy szkoły podstawowej w tym 

samym budynku, w którym znajduje się oddział przedszkolny. Zasadnym byłoby 

potraktować rodzica jakby miał dwójkę dzieci w przedszkolu, ponieważ odbiór dzieci 

następuje w tym samym czasie i tym samym miejscu. Z zapisów uchwały wynika, że 

oddział przedszkolny kwalifikuje się na te dodatkowe dwa punkty, a jeżeli szkoła w tym 

samym budynku, to już nie. Dyrektor A. Soblik potwierdziła, że rekrutacja prowadzona jest 

do przedszkola albo do oddziału przedszkolnego w szkole. Natomiast szkoła nie obejmuje 

rekrutacji. Dotychczasowy zapis został doprecyzowany w zakresie, że punkty się należą 

za rodzeństwo, kiedy jest dziecko w przedszkolu lub w oddziale przedszkolnym. Wobec 

braku dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przed-szkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/113/2023)

13)uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek 

Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i 

Spraw  Regulaminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. Wójt omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny zapytał jakiego rodzaju korzyści 

gmina otrzymała z tytułu członkostwa w stowarzyszeniu, czy dostała jakiekolwiek 

dodatkowe środki, wspomaganie. Wójt powiedział, że na przestrzeni czasu gmina nie 

dostała żadnego wsparcia. Działanie związku polega bardziej na lobbingowej działalności 

prowadzonej na rzecz gmin w procesie stanowienia prawa. Początkowo na zjazdach 

związku prowadzone były warsztaty i zajęcia, na których była wysoka reprezentacja 
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rządowa, ale sytuacja uległa zmianie. Podczas zjazdu ok 500 wójtów, burmistrzów chce 

się wypowiedzieć m.in. na temat oświaty, problemów nurtujących ich gminy i in., ale te 

lobbingowe oczekiwania nie były realizowane w ostatnim czasie, więc nie wydaje się 

zasadnym dalszego utrzymywania przynależności gminy w tej strukturze. Oczekuje 

większych korzyści z przynależności do Powiatowej Organizacji Turystycznej, czy 

Metropolii Krakowskiej, w której realizowane są lokalne potrzeby samorządu. Związek się 

nie rozwija, nie był partnerem do pilnowania legislacji, które leżały u podstaw założenia 

związku. Podał przykład gmin, w tym gminy Zielonki, które będąc pod aglomeracjami 

straciły najwięcej na podatku PIT, a żadne instytucje, organizacje nie reprezentowały 

interesu tych gmin. Natomiast mniejsze gminy zyskały na rekompensatach o wiele więcej, 

niż straciły na PIT-cie, ale to dotyczyło gmin do 6 tys. mieszkańców. Gmina Zielonki z 27-

28 tys. mieszkańcami jest gminą średnią i jest szczególną gminą wiejską. Samo sołectwo 

Zielonki ma ponad 8 tys. mieszkańców, podczas gdy niejedna gmina nie ma nawet 8 tys. 

mieszkańców, czy sołectwo Bibice z aktualnie ponad 5 tys. mieszkańcami. Widzi sens w 

lokalnych gremiach, które kreują politykę regionalną, politykę aglomeracyjną. Wobec braku 

dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej 

Polskiej”

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/114/2023)

14)uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zielonki na 2024 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok. 
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Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/115/2023)

15)uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i 

Spraw  Regu-laminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/116/2023)

16)zmieniająca Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury 

Liniowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały.  Wobec braku 

pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w 2023 roku

Wyniki głosowania
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 

Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/117/2023)

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 

1 grudnia 2023 r. do 28 grudnia 2023 r.

• 1 grudnia br. uczestniczyłem w spotkaniu informacyjnym nt. projektu realizacji 

Regionalnego Planu Transportowego Województwa Małopolskiego na lata 2021-

2027 z perspektywą do 2030 roku wraz z oceną oddziaływania na środowisko oraz 

aktualizacji Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego w 

województwie małopolskim. Przedmiotowe spotkanie zorganizowane zostało przez 

Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego.

• 2 grudnia br. uczestniczyłem w IV świątecznym spotkaniu Kół Gospodyń Wiejskich 

oraz grup nieformalnych działających na terenie gminy Zielonki. Wydarzenie zostało 

zorganizowane w Budynku Wielofunkcyjnym w Owczarach przez Koło Gospodyń i 

Gospodarzy „Owczarzanie z Owczar”. Ideą spotkania była integracja organizacji 

społecznych działających w gminie.

• 3 grudnia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbył się Zielonecki 

Jarmark Bożonarodzeniowy zorganizowany przez Stowarzyszenie Koalicja dla 

Gminy Zielonki. Partnerem wydarzenia była gmina Zielonki i CKPiR w Zielonkach.

• 3 grudnia br. uczestniczyłem w koncercie zatytułowanym „Muzyka z ekranu”, który 

zaprezentowała Orkiestra Dęta OSP „Wola” z Woli Zachariaszowskiej. Wydarzenie 

zorganizowano w hali sportowej w Zielonkach. Zgromadzeni goście mogli usłyszeć 

przeboje znane zarówno z filmów, jak i te z popularnych seriali.

• 4 grudnia br. wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Zielonki Mirosławem 

Golanko wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielami klubów sportowych z 

terenu gminy Zielonki. Dyskusja dotyczyła spraw organizacyjnych klubów.

• 5 grudnia br. podpisano umowę z Małopolskim Przedsiębiorstwem Gospodarki 

Odpadami Sp. z o.o. na realizację zadania w ramach zamówienia publicznego pn. 

„Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, nieruchomości rekreacyjno-wypoczynkowych z 
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terenu gminy Zielonki, jak również z 2 Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych (PSZOK)”. Wartość dwuletniego kontraktu wynosi 23.267. 184,44 zł.

• 6 grudnia br. podpisałem umowę z wykonawcą AMG PROINVEST Sp. z o.o. na 

budowę sieci kanalizacji sanitarnej zaprojektowanej na granicy Brzozówki, Owczar i 

miejscowości Niebyła w gminie Skała. Zadanie będzie realizowane ze środków 

budżetu gminy Zielonki. Wartość kontraktu wynosi 399.970,50 zł.  Termin 

zakończenia realizacji zadania to lipiec 2024 roku.

• 6 grudnia br. w związku ze śmiercią Pana Stanisława Czaplaka Sołtysa Sołectwa 

Dziekanowice uczestniczyłem w zebraniu Rady Sołeckiej Sołectwa Dziekanowice w 

celu wyznaczenia osoby, która do czasu obsadzenia mandatu sołtysa w nowej 

kadencji, będzie pełniła obowiązki Sołtysa Sołectwa Dziekanowice. Podjęto decyzję 

o wyznaczeniu na to stanowisko Pani Heleny Ptak.

• 7 grudnia br. przeprowadziłem w spotkanie z sołtysami gminy Zielonki. W trakcie 

spotkania dyskutowano na tematy:

• budowy kanalizacji i wodociągów w ramach programu Feniks 2021-2027;

• procedury nakazującej podłączenie posesji do sieci kanalizacji sanitarnej;

• zasad wymiany pieców, w związku z uchwałą antysmogową dla województwa 

małopolskiego,

• działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w okresie jesienno-zimowym.

Po spotkaniu odbyło się szkolenie dla radnych i sołtysów przygotowane przez firmę „Beata 

Cichy Pracownia Urbanistyczna” dotyczące reformy planowania przestrzennego w 

związku ze zmianą z dn. 24 września 2023 r. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym.

• 10 grudnia br. na Rynku Głównym w Krakowie odbyły się Targi Bożonarodzeniowe. 

W Dniu Gminy Zielonki wzięły udział: Orkiestra Dęta „Wola” z Woli 

Zachariaszowskiej, Zespół Pieśni i Tańca „Czerwone Korale”, zespół „Folklove”, 

grupa Gawędziarzy i Śpiewaków z Grębynic, Koło Regionalne Tradycja z 

Trojanowic, grupa kolędnicza Małe Herody, KGW Przyjaciele Brzozówki oraz 

Parafialno-Gminna Orkiestra Dęta z Zielonek. W trakcie występów działały stoiska 

Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach oraz Koła Gospodyń Wiejskich 

z Brzozówki. Goście mogli się zapoznać z  materiałami promocyjnymi gminy. Panie 

z KGW przygotowały natomiast liczne rękodzieła i wypieki. Na stoisku 

zaprezentowano również tradycyjną szopkę krakowską.

• 12 grudnia br. w siedzibie operatora gazociągów przesyłowych GAZ SYSTEM S.A. 

uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym zakupu działki nr 43/11 w miejscowości 
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Batowice, na potrzeby park&ride przy planowanym przystanku kolejowym Kraków 

Piastów. Przez  teren przedmiotowej działki przebiega sieć gazowa wysokiego 

ciśnienia, a planowana budowa parkingu koliduje z przedmiotowym gazociągiem. 

Gaz System nie dopuszcza możliwości zabezpieczenia gazociągu, a jedynie jego 

przebudowę do nowej lokalizacji. Ze względu na koszty związane z przebudową 

gazociągu podjęto decyzję o niewykupowaniu przedmiotowej działki.

• 12 grudnia br. brałem udział w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. edukacji, 

kultury, gospodarki komunalnej i usług społecznych.

• 12 grudnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. 

Środowiska i Przestrzeni, na którym przedstawiona została informacja nt. projektu 

planu działania na rzecz adaptacji do zmian klimatu w ramach Strategii 

Klimatycznej Metropolii Krakowskiej.

• 12 grudnia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK, 

na którym m.in. podjęto uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii ZIT Metropolii 

Krakowskiej 2021-2027. Pod-czas obrad dyskutowano również nt. zasad 

finansowania publicznego transportu drogowego oraz projektu współpracy gmin w 

zakresie gospodarki odpadami.

• 12 grudnia br. odbyło się Nadzwyczajne Walne Zebranie Członków  Stowarzyszenia 

Korona Pół-nocnego Krakowa.

• 12 grudnia br. razem z Kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego Agnieszką 

Sosnowską z okazji 100 urodzin złożyłem wizytę u mieszkanki Pękowic. Jubilatka 

otrzymała m.in. pamiątkowe listy gratulacyjne od Premiera Rzeczypospolitej 

Polskiej oraz Wojewody Małopolskiego.

• 13 grudnia br. odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych w Zielonkach.

• 14 grudnia br. uczestniczyłem w uroczystym złożeniu ślubowania przez 6 nowych 

nauczycieli mianowanych z placówek oświatowych gminy Zielonki.

• 14 grudnia br. brałem udział w spotkaniu z mieszkańcami ul. Malowniczej w 

Zielonkach dotyczącym poszerzenia i modernizacji drogi.

• 15 grudnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Małopolskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami  Sp. z o.o. Rozmowy dotyczyły naliczonej 

przez gminę Zielonki kary umownej w wysokości 880.000 zł.

• 18 grudnia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbyło się spotkanie 

opłatkowe dla osób starszych i samotnych z terenu gminy Zielonki zorganizowane 
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przez  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach oraz Centrum Kultury, 

Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

• 19 grudnia br. wziąłem udział w spotkaniu dot. rozkładu jazdy linii wewnętrznych 

uruchomionych na terenie gminy Zielonki od stycznia 2024 roku. W spotkaniu 

uczestniczyli radni gminy Zielonki oraz dyrektorzy placówek oświatowych.

• 20 grudnia br. uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Jurajskich. 

Podczas obrad został przeprowadzony wybór nowego Przewodniczącego Zarządu 

Związku Gmin Jurajskich.

• 22 grudnia br. uczestniczyłem w uroczystym otwarciu odcinka Trasy Wolbromskiej - 

Zachodniej Obwodnicy Zielonek. Nowa droga o długości około 2 km przebiega 

przez teren gminy miejskiej Kraków i gminy Zielonki.

• 27 grudnia br. odbyłem spotkanie z rodzicami i przedstawicielami Klubu 

Sportowego Bibiczanka oraz akademii piłkarskiej.

• W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy 

Zielonki.

Inne informacje:

1. Referat Niskiej Emisji i Odpadów Urzędu Gminy Zielonki przypomina o zakazach 

wynikających z ustawy antysmogowej. Zdecydowanie zakazanym materiałem do 

spalania w piecu jest muł węglowy, miał, węgiel brunatny, a także 

niesezonowane drewno. Zakaz dotyczy głównie przetworzonych materiałów. 

Chodzi np. o materiały z tworzyw sztucznych albo płyt wiórowych. Nie można też 

spalać w piecu malowanego, lakierowanego lub impregnowanego drewna, palet. 

Oczywiście do pieca nie możemy wrzucać płyt paździerzowych, czy paneli 

podłogowych. Są co prawda wykonane z drewna, ale bardzo często zawierają 

syntetyczny materiał, który łączy elementy drewniane. Na pewno nie powinno się 

też spalać płyt wiórowych, które są lakierowane na wysoki połysk. Zdecydowanie 

szkodliwe są też podkłady kolejowe i drewniane słupy. Choć może się wydawać, 

że są zrobione z drewna, to materiał wykorzystany do ich impregnacji jest 

rakotwórczy. Zdaniem specjalistów podkłady kolejowe nie powinny nawet 

znajdować się w pobliżu miejsc, gdzie mieszkają ludzie. Czy można palić w piecu 

kolorowym papierem? Sporo osób używa do palenia w piecu lub w kominku 

kolorowej makulatury. Łatwo jednak zauważyć, że taki zadrukowany różnymi 

kolorami papier trudno się spala, a na dodatek tworzy popiół, który bardzo łatwo 

wzlatuje kominem, przez co stanowi bardzo poważne zagrożenie pożarowe. 

Papier może być używany jedynie jako rozpałka. Trzeba jednak pamiętać, by 
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używać do tego celu papieru wykorzystywanego do drukowania zwykłych, 

codziennych gazet. Kary za spalanie odpadów oraz Uchwały antysmogowe, 

które wprowadzają gminy, mają ograniczyć spalanie niebezpiecznych odpadów. 

To, czym spalamy, może być skontrolowane przez odpowiednie służby. Policja, a 

także uprawnieni urzędnicy mają prawo wejść na teren prywatnej nieruchomości 

w godz. 6:00-22:00, a na teren firmy – przez całą dobę. Jeśli w wyniku kontroli 

zostanie stwierdzone, że właściciel pali w piecu niewłaściwymi materiałami, 

może nałożyć mandat do 500 zł. Jeśli mandat nie zostanie przyjęty, sprawa jest 

kierowana do sądu, który może nałożyć karę w wysokości aż 5 tys. złotych. 

Przez cały okres grzewczy będą prowadzone kontrole bezpośrednie oraz przy 

użyciu drona.

2. 11 grudnia br. w budynku wielofunkcyjnym przy ul. Lawendowej mieszkańcy 

Osiedla Łokietka spotkali się z Sobiesławem Zasadą - kierowcą rajdowym, 

autorem książek o tematyce motoryzacyjnej i przedsiębiorcą. Spotkanie 

poprowadził dziennikarz motoryzacyjny Mariusz Süss, a uczestniczył w nim także 

Marek Grabowski - wieloletni autor oprawy plastycznej Festiwali Polskiej 

Piosenki w Opolu. Organizatorem wydarzenia, jak i całego cyklu spotkań w 

ramach “Uniwersytetu Osiedla Łokietka” był Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Zielonki Krzysztof Olawski

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 323/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 

2023/2024.

2. ZARZĄDZENIE NR 324/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla 

których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

3. ZARZĄDZENIE NR 325/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy 

Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce, przeznaczonej do dzierżawy.

4. ZARZĄDZENIE NR 326/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

5. ZARZĄDZENIE NR 327/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu 
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Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 326/2023 Wójta 

Gminy Zielonki z dnia 8 grudnia 2023 roku.

6. ZARZĄDZENIE NR 328/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie 

komunalne Gminy Zielonki, położonych w obrębie Zielonki, przeznaczonych do 

oddania w dzierżawę.

7. ZARZĄDZENIE NR 329/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu sołtysa sołectwa i 

powołania osoby pełniącej obowiązki Sołtysa Sołectwa Dziekanowice Gminy 

Zielonki.

8. ZARZĄDZENIE NR 330/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

9. ZARZĄDZENIE NR 331/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu 

Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 330/2023 Wójta 

Gminy Zielonki z dnia 15 grudnia 2023 roku.

10.ZARZĄDZENIE NR 332/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie: udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy 

Zielonki – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach w ramach 

procedury przygotowania i realizacji projektu w ramach działania FEMP.06.26 

Integracja społeczna osób w szczególnie trudnej sytuacji życiowej, Programu 

Fundusze Europejskie dla Małopolski 2021-2027.

11. ZARZĄDZENIE NR 333/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla 

których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

12.ZARZĄDZENIE NR 334/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

13.ZARZĄDZENIE NR 335/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu 

Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 334/2023 Wójta 

Gminy Zielonki z dnia 21 grudnia 2023 roku.
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14.ZARZĄDZENIE NR 336/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie przyjęcia projektu planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Zielonki na 2024 rok.

15.ZARZĄDZENIE NR 337/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 

2023 ROKU w sprawie udzielenia dotacji Fundacji Pro Musica Nova na realizację 

zadania publicznego.

16.ZARZĄDZENIE NR 338/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 

2023 w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny K. Gaweł zawnioskował o wystąpienie do Marszałka Województwa Małopolskiego i 

Zarządu Dróg Wojewódzkich o podpisanie porozumienia na zaprojektowanie koncepcji 

skrzyżowania DW 794 z drogą na Giebułtów, na którym dochodzi do wypadków. Drugi 

wniosek dotyczył również DW 794 i ustawionego fotoradaru przed szkołą w 

Przybysławicach, aby zamontowany sprzęt bez urządzenia pomiarowego w środku, został 

ostatecznie uruchomiony przez Inspekcję Transportu Drogowego. Fotoradar powinien 

zacząć pełnić swoją rolę i chronić dzieci zmierzające do szkoły bardzo ruchliwą drogą. 

Wójt powiedział, że kierownik P. Zięcina przygotuje wystąpienie do marszałka Ł. Smółki o 

pilne działania w tym zakresie. Z punktu widzenia wójta i rady gminy decyzje finansowe 

zostały podjęte, zadanie jest to do realizacji. W drugiej kwestii związanej z fotoradarem, 

musi dojść do zawarcia umowy między Firmą Tauron, a Inspekcją Transportu Drogowego 

na zapewnienie energii elektrycznej do urządzenia. Referat Budownictwa i Urbanistyki 

Urzędu Gminy wielokrotnie interweniował w Inspekcji Transportu Drogowego w tym 

zakresie i będzie czynić to nadal, ale niestety nie jest to w kompetencjach gminy. Radny P. 

Podleśny zapytał o swój akces wyrażony na poprzedniej sesji w sprawie przystąpienia do 

zespołu tworzącego Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia projektowania 

chodnika przy DP 2133K Januszowice – Korzkiew - Grębynice. Dokładnie, czy zostało 

zaplanowane wspólne projektowanie biorąc pod uwagę, że budżet w dniu wczorajszym na 

sesji rady powiatu został uchwalony i czy wniosek Pana Wójta został przesłany. Wójt 

powiedział, że nie ma wiedzy, czy przystąpiono do prac nad Specyfikacją Warunków 

Zamówienia. Nie potwierdzi, czy podczas jego urlopu zostało wysłane formalne pismo w 

tym zakresie, natomiast zasygnalizował dyrektorowi Grydze takie oczekiwanie gminy i 

radnego, które mogłoby nastąpić w ramach współpracy pomiędzy samorządami. Radny P. 

Pod-leśny zapytał o proces likwidacji spółki, której gmina jest w 50% udziałowcem, jak ten 

proces przebiega i sprzedaż działki planowanej na pokrycie ewentualnych strat. Wójt 
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powiedział, że gmina nie dołożyła żadnych środków finansowych z tytułu likwidacji spółki, 

nawet spodziewa się niewielkich korzyści z tego tytułu. Radca pr. P. Złotnik uzupełnił, że w 

zakresie spieniężania majątku spółki, proces został zakończony, spółka posiada kwotę 

zabezpieczoną na pokrycie wszystkich należności podatkowych i na zakończenie procesu 

likwidacji. Aktualnie gmina oczekuje na sporządzenie przez księgowych zaległego 

sprawozdania finansowego, ponieważ spółka rozliczała się na podstawie podatkowej 

książki przychodów i rozchodów, natomiast jest potrzeba przygotowania w pełnej formie 

sprawozdania za rok 2022 i 2021. Kiedy zaległe sprawozdania zostaną przez księgowego 

zakończone, zostaną przedstawione do zatwierdzenia i proces likwidacji będzie zmierzał 

do końca, czyli do wykreślenia spółki z KRS-u i podziału środków. Wydaje się, że wstępnie 

będzie można spodziewać się niewielkiej superaty, jakkolwiek jeszcze nie ma policzonych 

zobowiązań podatkowych z tytułu tych transakcji, ale środki zostały zabezpieczone w 

takiej kwocie, w jakiej spodziewamy się, więc bez dokładania pieniędzy przez gminę. Wójt 

powiedział, że działka została korzystnie sprzedana za kwotę 600 tys. zł netto i 

spodziewana jest lekka superata. Pozostaje kwestia współwłasności budynku 

nieruchomości jednego ze wspólników, w którym gmina jest w 50% wspólnikiem, która 

wynika z rozliczenia kredytu frankowego, w związku z przepisami dot. rekompensaty, 

kwota podzielona została po połowie dla wspólników. Radna M. Listoś zapytała jakiej 

nieruchomości gmina stała się współwłaścicielem. Wójt powiedział, że aktualnie może 

tylko potwierdzić, że gmina jest współwłaścicielem dwukondygnacyjnego budynku 

mieszkalnego z lokatorami. Radna M. Listoś zapytała, czy ten budynek zostanie 

wprowadzony do programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zielonki. 

Wójt odniósł się do pytania, że jest to możliwe rozwiązanie. Radna M. Listoś zapytała, czy 

gmina planuje przygotować szerszy komentarz przed wdrożeniem zmian linii 

wewnętrznych na stronie internetowej z informacją, jak komunikacja wewnętrzna będzie 

funkcjonować. Radna planuje udostępniać informację mieszkańcom na portalu sołeckim. 

Wójt powiedział, że informację w tym zakresie na stronie internetowej zamieści Redakcja 

Wiadomości Lokalnych. Radna R. Toft poruszyła temat ulicy Ojcowskiej, po której 

aktualnie jeżdżą dwa autobusy, a niebawem dojdzie kolejna linia komunikacyjna, 

natomiast droga ulega systematycznej degradacji. Z uwagi na brak informacji w budżecie 

gminy na temat projektowania, czy wykonania nakładki asfaltowej tej ulicy, pozostawia 

temat do pamięci Pana Wójta, ponieważ będzie problem, gdy nie będą mogły ze względu 

na degradację drogi kursować tamtędy autobusy i busy. Druga sprawa poruszona przez 

radną dotyczyła kwestii przekazywanych radnym materiałów na sesję autopoprawek, aby 

drukować materiały dwie strony na jednej stronie i wówczas będzie o połowę mniej 

zużywanego papieru. Dodała, że każdy radny ma dostęp do autopoprawek w eSesji i nie 
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ma potrzeby ich drukowania. Podsumowała, by mieć na uwadze zarówno oszczędności 

papieru, jak i zmniejszenia ilości wyrzucanych odpadów, by rada ze swojego poziomu 

tworzyła mniej odpadów. Wójt powiedział, że będzie miał uwagę w pamięci, w razie 

pojawiających się możliwości korekt budżetu, zrealizowana będzie poprawa nawierzchni 

tej drogi. Odnośnie drukowania autopoprawek przyjął uwagę, dodał, że będzie temat 

poruszony na zespole kierowniczym. Radny K. Gaweł poruszył temat problematycznej 

nadprodukcji energii elektrycznej z fotowoltaiki u mieszkańców Trojanowic. Dodał, że 

najprawdopodobniej problem może występować również w innych miejscowościach, 

ponieważ są podzielone na obwody energetyczne obsługiwane transformatorami. 

Intensywny rozwój fotowoltaik spowodował podczas słonecznych dni powstanie 

nadprodukcji prądu, co powoduje palenie urządzeń energetycznych w domach. Po 

interwencjach mieszkańców w Tauronie, pogotowie energetyczne na transformatorach 

zmniejsza napięcie, które jest podawane bezpośrednio mieszkańcom w ciągu dnia. W 

konsekwencji na końcu tych obwodów, wieczorami, kiedy fotowoltaika nie pracuje, przy 

napięciu 150-170 wolt, urządzenia energetyczne przestają działać, a żarówki ledowe 

przestają świecić. Rozwiązaniem problemu byłoby zwiększenie liczby transformatorów i 

zmniejszenie obwodów, co jest w gestii Taurona. Radny otrzymał zgłoszenia z Trojanowic 

z rejonu drogi wojewódzkiej, że na końcu obwodów wieczorami nie da się egzystować. 

Interwencyjnie przyjeżdża Tauron, zakłada urządzenia monitorujące napięcie, zabiera 

pomiar rejestracji, ale nic się nie dzieje w sprawie, a problem wieczorami pozostaje. W 

ciągu dnia, gdy słońce świeci nie ma problemu, gdy przychodzi zmierzch zaczyna się robić 

problem dla mieszkańców. Zwrócił uwagę radny, że problem będzie narastający, ponieważ 

urządzeń fotowoltaicznych jest coraz więcej montowanych. Zasugerował, by wójt podjął 

negocjacje z Tauronem, żeby przeanalizowano możliwość zwiększenia liczby trans-

formatorów i zmniejszenia obwodów, by z powrotem wszystko działało poprawnie. Wójt 

powiedział, że sygnał przyjmuje, dodał, że każdy właściciel, który ma podpisaną umowę z 

Tauronem, powinien zgłaszać szkodę, jeśli urządzenie się zepsuło. Zakładał, że 

urządzenia się nie palą, tylko wyłączają i należy je odblokowywać przy napięciu w sieci 

powyżej 250 wolt w wyniku nadprodukcji z fotowoltaiki. Zwrócił uwagę, że w gminie zostało 

dużo zainwestowanych środków w niskie i średnie napięcie i instalacje się generalnie nie 

wyłączają. Zdumiony natomiast był informacją o napięciu 150 woltów, powiedział, że tym 

bardziej oczekuje kopii pism kierowanych do Taurona, by miał dokumenty i argumenty do 

dyskusji z dostawcą prądu. Stwierdził, że jeśli w umowie jest zapis o 220 +/- 5%, to nie 

może być 200 i powyżej 240, w przeciwnym razie konieczna jest interwencja pogotowia 

energetycznego. Podsumował, że na chwilę obecną nie jest pewien, czy rozwiązaniem 

będzie postawienie większej liczby transformatorów. W jego opinii, im mniejszy obwód, a 
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więcej fotowoltaiki w obwodzie, tym większa będzie nadprodukcja w okresie letnim, 

szczególnie w wakacje i będzie fotowoltaika się wyłączała, co nie jest dobrym 

rozwiązaniem. Z kolei duży obwód to jest więcej odbiorców. Pozostaje istotna kwestia do 

rozważenia, jeśli mieszkańcy montują fotowoltaikę ze zdwojoną mocą w stosunku do 

zużycia, to zaczyna się robić kłopot w systemie. Muszą być dobrane parametry do 

indywidualnego zużycia prądu. Rozwiązaniem perspektywicznym są magazyny energii, 

gdzie nadprodukcja prądu w dzień wykorzystywana jest nocą. Aktualnie w nocy 

fotowoltaika nie daje korzyści, podczas gdy w dzień przy pełnym słońcu w lecie, produkuje 

maksymalnie energię. Przyznał, że w gminie jest na tyle dobra sytuacja, że domy są 

inteligentne, gdzie wiele urządzeń pracuje w ciągu dnia, osób pracujących na 

komputerach jest w ponad 2 tys. firm regionie, które korzystają z energii, zużywając ją na 

bieżąco. Przyjął sygnał, ale nie mógł obiecać, że rozwiąże problem ad hoc, ponieważ 

związane to jest z kwestiami inwestycyjnymi i wymagają przeanalizowania, czy podział z 

dużego obwodu na mały, nie będzie generować kolejnych problemów. W sytuacji, gdy 

system będzie się zawieszał i nie będzie możliwości na bieżąco go odblokowywania, nie 

będzie produkował energii i strata będzie ewidentna. Radny K. Gaweł uzupełnił, że 

problem dotyczy południowego stoku Trojanowic, który z uwagi na odpowiednie warunki 

do funkcjonowania mini farm, jest intensywnie wykorzystywany przez firmy nastawione są 

na osiąganie zysków. Natomiast nadprodukcja prądu tam wytwarzanego, przysparza w 

konsekwencji mieszkańcom problemy w funkcjonowaniu w porze wieczornej. Tauron 

przyjeżdżając na wezwanie mieszkańców, zakłada urządzenia pomiarowe, pozostawia je 

na tydzień do rejestracji pomiarów, po czym zabiera je do własnych analiz, nie 

przedstawiając wyników tych analiz. Zadeklarował radny, że przekaże informację 

mieszkańcom o kierowaniu  korespondencji do Taurona w kopii do Wójta. Wójt zwrócił 

uwagę, że jako organ wykonawczy nie ma oddziaływania na podmiot, jakim jest Tauron, 

ale przyjmuje do wiadomości zgłoszony problem. Radny T. Łysek rozkładając duży kilim z 

pomocą radnej M. Listoś, poinformował, że w trakcie ich wizyty w partnerskim mieście 

Washougal w USA w październiku br. podczas oficjalnej sesji rady, otrzymali kilim od 

Stowarzyszenia Weteranów Wojennych Stanów Zjednoczonych z miasta Washougal i 

Camas do przekazania dla mieszkańców gminy Zielonki. Niniejszym przekazują kilim 

przedstawiający bielika amerykańskiego na ręce Pana Przewodniczącego i Pana Wójta. 

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik powiedziała, że w ramach współpracy partnerskiej 

zaprzyjaźnionych samorządów w USA i Francji, z jej inicjatywy, młodzież nakręciła krótkie 

filmiki, w jaki sposób spędzają czas i do czego przywiązują wagę w święta Bożego 

Narodzenia, tak w Stanach Zjednoczonych, jak i we Francji. Takie filmiki zostały przez 

młodzież przygotowane i przesłane, które następnie zostały przedstawione dzieciom na 
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warsztatach rodzinnych. Radna przekaże je do promocji, ale zwróciła się z prośbą do 

Pana Wójta, żeby trafiły do szkół i przedszkoli z krótkim opisem w języku polskim, żeby 

dzieci mogły z tego skorzystać. Dodatkowo zasugerowała, aby w ramach rewanżu na 

Wielkanoc przygotować filmik i wysłać go do gmin partnerskich, jak w gminie Zielonki 

obchodzi się święta, od tradycji Pucheroków począwszy. Przewodniczący M. Golanko 

stwierdził, że to jest bardzo dobry pomysł. Następnie przekazał komunikaty: w styczniu na 

spotkaniu z Panem Wójtem radnym zostanie zaprezentowany projekt uchwały dot. 

założeń spółdzielni energetycznej. W terminie pozwalającym na zaopiniowanie go przez 

komisje właściwe i przyjęcie uchwały na sesji zaplanowanej na dzień 25 stycznia 2024 r. 

Przewodniczący komisji proszeni są o przygotowanie sprawozdań z prac komisji za 2023 

rok i planów pracy na 2024 rok i przedłożenie ich do biura rady do końca stycznia. 

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował 

wszystkim za udział w posiedzeniu. Złożył w imieniu swoim i Pana Wójta życzenia na 

Nowy 2024 Rok dla wszystkich zgromadzonych, jak również mieszkańcom oglądającym 

transmisję obrad, do których przyłączył się Wójt. Po czym zamknął LVII sesję zwyczajną 

Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący obrad

Mirosław Golanko

Protokolant

Beata Przybycień

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.
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Data przyjęcia protokołu: 8.02.2024 r.

ROP.0002.12.2023

PROTOKÓŁ NR LVII/23

LVII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087 Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:49 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

1. Otwarcie LVII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność do podejmowania uchwał, po czym otworzył LVII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 – 2024;

6) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego;

7) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

8) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków;

9) ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży;

10) zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

11) zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do pub-licznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

13) wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”;

14) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok;

15) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Wójt zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad o dodanie projektu uchwały: zmieniającej Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku. Argumentował, że starosta Powiatu Krakowskiego wystąpił z wnioskiem o przesunięcie środków finansowych w wysokości 362 560,00 zł na rok następny z uwagi na fakt, że wykonawca nie zrealizuje w całości zakresu zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2151K w Garlicy Murowanej”, a jedynie na odcinku od Podskala do Garlicy Murowanej. Wobec braku innych wniosków, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie wniosku Wójta o rozszerzenie porządku obrad i umieszczenie przedmiotowego projektu uchwały jako ostatniego w kolejności.

Głosowano w sprawie:

wniosek Wójta o rozszerzenie porządku w pkt 5 Podjęcie uchwał i dodanie jako ostatniego na liście projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad ze zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Zmiana porządku obrad została przyjęta.

Zmieniony porządek obrad przestawiał się następująco:

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2024;

6) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego;

7) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

8) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków;

9) ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży;

10) zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

11) zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

13) wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”;

14) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok;

15) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024;

16) pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Ad 3. Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LVI sesji. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że w części dotyczącej sprawozdania przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, w jego opinii dyskusja była o wiele szersza, niż zostało to ujęte w protokole. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że protokół odzwierciedla przebieg obrad, nie ma na celu odnotowywania wszystkich wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji. Wobec braku innych uwag, zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LVI sesji zwyczajnej

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Protokół został przyjęty.

Protokół LVI sesji został przyjęty i otrzymał numer LVI/23

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 4.12, 19.12, 27.12.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.12.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie  z posiedzeń w dn. 8.12, 15.12.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 18.12.

5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 11.12.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.12.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 8.12.

8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 8.12.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. Uchwała Nr S.O.VI.4290.18.2023 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 

Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; Wieloletnią Prognozę Finansową  Gminy Zielonki (dalej: WPF) oraz Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2024 rok wraz z auto-poprawkami. Wójt uzupełnił o informację o zleconych w bieżącej kadencji 16 ZRID-ach i szacunkowej ich wartości. Wyszczególniając inwestycje, powiedział, że na wypłatę odszkodowań przewidzianych zostało w budżecie 7,5 mln zł, jednak realnie może to być kwota 17 mln zł,  Dodał, że pozostają jeszcze niewycenione zaplanowane kolejne ZRID-y dot. ulicy Bankowej w Zielonkach, ulicy Stoczki w Przybysławicach z ulicą Podzamcze w Korzkwi, ulicy Dolina w Owczarach, które kosztować mogą ok 40 mln zł i będą zobowiązaniem przyszłej kadencji. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że brakuje mu w projektach uchwał zapisów zabezpieczających środki finansowe na realizacje kilku zadań. Wymienił Strategię Gminy Zielonki na lata 2021-2030 z pasażem biznesu przy Północnej Obwodnicy Krakowa (dalej: POK), który jest na etapie kompleksowego uzbrojenia terenu w infrastrukturę techniczną obejmująca sieć kanalizacyjną, wodociągową, deszczową. Wymienił budynek starej szkoły w Korzkwi, w którym aktualnie funkcjonuje Zakątek Kultura w Korzkwi. Przypomniał, że konsensusem sprzed dwóch lat był pomysł stworzenia w tym miejscu zielonej szkoły, której uzupełnieniem może być przedmiotowy zakątek, ale brakuje środków finansowych na przystosowanie budynku do zielonej szkoły. Zwrócił uwagę, że w ostatnim czasie przewróciło się tam drzewo na płot i nikt tego nie uprzątnął. Na koniec radny wymienił nieutworzenie Młodzieżowej Rady Gminy i zapytał o plac zabaw w Grębynicach, który w jego opinii pozostaje do doposażenia w bramki i piłkochwyt. Podsumował, że jest wiele zadań, które wójt propagował i wyrażał chęć inwestycji, a które nie zostały zrealizowane. Wójt powiedział, że musi zostać zakończona POK, aby pasaż biznesu mógł być realizowany. Gmina musi przejąć drogi serwisowe i stać się ich właścicielami, następnie zrobić projekt i próbować pozyskiwać środki na infrastrukturę. Odnośnie starej szkoły w Korzkwi, była ona wykorzystywana na potrzeby uchodźców i gmina ubiegała się o środki do Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (dalej: ZIT) na przystosowanie obiektu do m.in. wykorzystania na zieloną szkołę i inne zakresy. Aktualnie oczekuje na uruchomienie środków z nowej perspektywy finansowej 2021-2027 i planowana jest tam gruntowna modernizacja, termomodernizacja, przystosowanie obiektu. Jest sporządzona na takie zadania dokumentacja. Co do wystąpienia zdarzenia z drzewem, służby podejmą działanie w tym zakresie. W zakresie Młodzieżowej Rady Gminy zostały opracowane dokumenty koncepcyjne w zakresie jej powołania i do realizowania. Dodał także, że wiele zadań zostało zrealizowanych, których nie planowano w kadencji 2018-2023. Odniósł się do placu zabaw w Grębynicach, że to zadanie zostało zrealizowane w pełnym zakresie. Natomiast dodatkowy zakres, o który zwrócił się radny tj. wykonanie bramek i piłkochwytu od strony placu zabaw zostanie zrealizowany. Na koniec podsumował, że ocena radnego jest względna, jeśli chodzi o rozwój gminy przypomniał, że w różnych rankingach gmina oceniana jest bardzo wysoko, czego wyrazem mogą być ceny nieruchomości, które z roku na rok rosną. Rankingi potwierdzają właściwą politykę gminy Zielonki i tą na nowy rok budżetowy, choć niewiele czasu zostało i niewiele z tego budżetu zostanie zrealizowane do czasu wyborów w kwietniu. Nowa rada i wójt będą podejmowali decyzje i realizowali strategię gminy Zielonki. Radny T. Łysek odniósł się do uchwały budżetowej na rok 2024, brakuje mu w nim zadania, które wcześniej zostało ustalone jako ważne i strategiczne dla gminy i rejonu Bibic, związanego z POK i drogą serwisową, przecinające miejscowość Bibice. Przypomniał, że pierwotnie droga serwisowa miała kończyć się na osiedlowej ulicy Parkowej. Po wielu staraniach i  spotkaniach, droga została wyprowadzona na E7 przekierowując tranzyt. Przypomniał te ówczesne ustalenia, że do drogi serwisowej będą dochodziły dwie ulice: Parkowa oraz Brzozowa. Ta ostatnia  z wieloma bardzo mocno się rozwijającymi się inwestycjami deweloperskimi. Natomiast jest wytyczona na mapie z brakującym odcinkiem 300 m, o co radny wielokrotnie wnioskował, że jest strategicznym z komunikacyjnego punktu widzenia miejscowości. Przypomniał, że według zapowiedzi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (dalej: GDDKiA), w ostatnim kwartale 2024 roku autostrada oraz droga serwisowa mają zostać uruchomione. W konsekwencji braku tych 300 m wszystkie pojazdy skierowane zostaną w osiedlową ulicę Parkową, doprowadzając tym do dezorganizacji w ruchu drogowym w obrębie drogi powiatowej T. Kościuszki oraz ulicy Spacerowej. Podkreślił, że na tą chwilę kluczowym jest zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 200-300 tys. zł - wg wstępnych szacunków urzędu - na zrealizowanie brakującego odcinka drogi. Poinformował, że ze strony mieszkańców Bibic został przegłosowany wniosek o przeznaczeniu 100 tys. zł na wykonanie tego odcinka drogi. Powtórzył raz jeszcze, że odcinek 300 m jest kluczowym dla systemu komunikacyjnego Bibic. Stwierdził, że nie wyobraża sobie doprowadzenia do takiej sytuacji, że oszczędzając 200-300 tys. zł, konieczne będzie wydatkowanie zwielokrotnionej kwoty na naprawę i modernizację ulicy Spacerowej oraz ulicy Parkowej. Wójt wyświetlał na ekranie teren objęty ZRID-em (zezwolenie na realizację inwestycji drogowej) POK z ulicą Parkową oraz Brzozową, zwrócił uwagę na trudny wyjazd na ul. Kasztanową z tej ostatniej. Powiedział, że ponieważ droga jest wąska, oczekuje jednoznacznego stanowiska ze strony Zebrania Wiejskiego Bibic, że mieszkańcy tej ulicy mają świadomość, że wykonanie odcinka 300 m umożliwi wjeżdżanie samochodów z ulicy Kasztanowej na drogę serwisową. Powiedział, że kiedy powstanie ta droga za rok, czy półtorej roku, wówczas zakres ten będzie do wykonania, przy realizacji ZRID-u ulicy Brzozowej, wtedy rozszerzona zostanie droga i to ma uzasadnienie. Dodał, że wniosek jest merytorycznie zasadny, ale nie na dzisiaj, gdy w fatalnym stanie jest ta droga, stąd projektowany jest ZRID. W jego opinii powinno to być realizowane łącznie z odcinkiem 1,7 - 1,8 km dla całej długości Brzozowej, na tą chwilę na rok 2024 nie widzi szansy jakichkolwiek prac, ZRID jest na etapie procedowania. Uzupełnił, że nie będzie to kwota 5 mln zł potrzebna na realizację, tylko zdecydowanie większa, ponieważ jest to praktycznie budowa drogi od podstaw. Podsumował, że jest skłonny przyjąć wniosek radnego na przyszłe lata, kiedy będzie realizacja ZRID-u w całości, a nie teraz zrobienie odcinka 300 m, zamiast łącznie 1,8 km. Radny T. Łysek powiedział, że odnosząc się do kwestii planowania, nie ma wątpliwości, że w roku 2024 zostanie otwarta droga serwisowa, a bardzo mocno wątpi w to, że w roku 2025 zostanie ZRID zrealizowany, jeśli nie ma go wpisanego w WPF-ie, wartego może kilkanaście mln zł. Powtórzył raz jeszcze wspólne ustalenia sprzed lat, że z ulicy Brzozowej miał zostać wyprowadzony odcinek do drogi serwisowej. Dodał, że aktualnie wszystkie inwestycje deweloperskie prowadzone są bezpośrednio przy autostradzie, gdzie tereny są wykupywane i budowane osiedla, stąd cały tabor samochodów ciężarowych rozjeżdżał drogę i rozwalił most. Zatem ulicą Spacerową kompletnie zniszczoną nadal będą jeździły samochody ciężarowe do inwestycji deweloperskich, podczas gdy budując tylko 300 m drogi mogłyby te inwestycje obsługiwać. Stworzy się taką sytuację dla mieszkańców ulic Brzozowej i Spacerowej, że nie będzie można wjechać w ulicę Brzozową, gdzie aktualnie mieszka kilkaset mieszkańców, a docelowo będzie mieszkało zdecydowanie więcej, a będą musieli wjeżdżać w ulicę Parkową, która również ma trzy metry szerokości, identycznie jak Brzozowa. Radny zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta, czy kosztem 200-300 tys. zł usystematyzuje organizację dużej części Bibic i zrealizuje ustalenia, czy zostanie wprowadzona dezorganizacja i niszczenie kolejnych dróg. Dodał, że nie ma chodnika na ulicy Parkowej i go nie będzie, ponieważ nie ma na niego zabezpieczonych środków. Ulica Spacerowa jest kompletnie nieprzystosowana i z bardzo trudnym wjazdem z ulicy Kasztanowej, z którego mało kto korzysta. Stąd radny ponowił wniosek, przypominając że Zebranie Wiejskie Bibic pozytywnie się wypowiedziało w tej kwestii, natomiast jest to kwestia do podjęcia na szczeblu strategicznym gminy. Uzupełnił, że na zebraniu wiejskim mieszkańcy przegłosowali wniosek o wykonanie tego odcinka i przeznaczona została na ten cel kwota 100 tys. zł. Wójt powiedział, że na dzisiaj nie ma dokumentacji, procedowane jest wywłaszczenie pod ZRID. Teren znajduje się w korytarzu POK bez planu zagospodarowania przestrzennego z szerokością drogi od 3.0 do 3.2 m, więc to wymaga również przygotowania dokumentacji. W okolicy znajduje się przejście przez gaz wysokoprężny, który wymaga zabezpieczeń, nie widzi więc szans by w roku 2024 wykonać w tym miejscu jakieś prace. Gdy GDDKiA przekaże drogi serwisowe gminie, która stanie się ich właścicielem, wtedy można będzie dawać deweloperom warunki dostępności do drogi serwisowej. Na koniec zaznaczył, że w budżecie jest zabezpieczona kwota prawie 4 mln zł na budowę dwóch mostów z pełną nośnością. Radna R. Toft zapytała o informację zawartą w budżecie gminy na 2024 rok dot. ulicy Rzyczyska-Jurajska w Pękowicach, dotyczy zaplanowanej budowy nakładki ulicy Rzyczyska w Zielonkach za kwotę 650 tys. zł. Wyjaśniła, że ulica Rzyczyska- Jurajska staje się praktycznie nieprzejezdna. Dodała, że kolejny raz wykonywany jest dla tego odcinka drogi projekt, który teoretycznie ma zostać zakończony w lutym 2024 roku. Zapytała, na ile spójne są obydwa projekty tj. budowy nakładki ulicy Rzyczyska i wspomniany projekt Rzyczyska - Jurajska, w którym przewidywany jest chodnik, w sytuacji, gdy ulica Rzyczyska w Zielonkach przechodzi w ulicę Jurajską w Pękowicach. Druga kwestia dotyczyła braku informacji w budżecie odnośnie ulicy Ojcowskiej, która również staje się nieprzejezdną, a którą jeżdżą dwa autobusy oraz bus W6. Droga bardzo uczęszczana, popękana, z dziurami, przy opadach deszczu staje fatalna dla pieszych i kierowców. Podsumowała, że nie znajduje żadnego zapisu, choćby przynajmniej projektu, nie mówiąc o wykonaniu. Wójt potwierdził, że ulica Rzyczyska - Jurajska jest najbardziej uczęszczaną ulicą z naj-gorszą nawierzchnią. Z tego powodu w projekcie budżetu jest zaplanowana kwota 650 tys. zł. Na pytanie, kiedy będzie ZRID pozostaje kwestią uzyskania decyzji ostatecznej od projektanta. Zwrócił uwagę, że pełny zakres robót obejmował kwotę kilku mln zł. Dodał, że aby poprawić przejezdność tej drogi, kiedy zostanie wybrany w miarę rozsądny projekt, warto położyć nawet jedną warstwę asfaltu, żeby na kilka lat przywrócić normalną przejezdność. Potwierdził, że dojazd do szkoły ulicą Jurajską i Widokową jest w złym stanie. Wiosną powinna powstać tam nakładka bez chodnika, to musi być prawomocna decyzja ZRID, żeby realizować chodnik z przekładkami sieci i in. Odpowiadając na pytanie o ulicę Ojcowską, rzeczywiście nakładka ma już ponad dwadzieścia lat i wymaga naprawy. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z pytaniem o przedsięwzięcie w WPF-ie związane z kwestią wdrażania programu ochrony powietrza w gminie Zielonki. Radna zakłada, że w roku 2023 został złożony wniosek aplikacyjny o uzyskanie środków finansowych na realizację programu w latach 2024-2027. Pytanie radnej dotyczyło doprecyzowania, czy gmina posiada zapewnione środki, stąd informacja, że projekt realizowany będzie, czy gmina planuje go wykonać i kiedy dofinansowanie otrzyma. Skarbnik A. Adamczuk powiedziała, że w dniu jutrzejszym wniosek zostanie złożony, nie ma w 100% pewności na otrzymanie dofinansowania, ale podejmowana jest próba, ponieważ w styczniu 2024 r. kończy się okres finansowania z innego projektu. W gminie zatrudnionych jest dwóch ekodoradców, a złożenie wniosku umożliwia otrzymanie finansowania jednego stanowiska pracy w tym zakresie. Jeśli gmina nie uzyska wsparcia i tak to stanowisko będzie utrzymywane w 100% ze środków własnych gminy. Wójt powiedział, że nabór jest w ramach kontraktu wojewódzkiego i raczej pewne jest uzyskanie tego dofinansowania. Dodał, że niezależnie, czy gmina pozyska przedmiotowe dofinansowanie, planuje utrzymać etaty ekodoradców, ze względu na to że niebawem będzie realizowana fotowoltaika i inne inwestycje związane z termomodernizacją, stąd ekodoradcy są niezbędni w gminie. Dodatkowo służą pomocą mieszkańcom przy programie Czyste Powietrze w ramach Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik podsumowała, że gmina ubiega się o środki na jedno stanowisko mając na dzisiaj zatrudnionych dwóch ekodoradców. Czyli planowane jest wsparcie na jednego, a drugiego gmina i tak będzie utrzymywać, więc jest szansa, że będzie jedno stanowisko pokryte ze środków zewnętrznych, przy dwóch funkcjonujących. Wójt potwierdził, że dwa stanowiska nadal będą funkcjonować, jeśli w międzyczasie pojawi się dodatkowy nabór,  to oczywiście wystąpi o dodatkowe środki. Wójt dodał, że Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego ogłosił nabór na dofinansowanie do stanowisk strażników gminnych. Gmina będzie również składać w tym zakresie wniosek, pula środków wynosi 600 tys. zł. Stwierdził, że gmina korzysta ze wszystkich dostępnych źródeł, również z tych, by realizować inwestycje, bo bez nich nie będzie możliwości realizowania budżetu gminy. Wracając do projektowanego budżetu gminy na 2024 rok, stwierdził, że realność jego wykonania określi uchwalony budżet państwa, w miesiącu marcu okaże się, jakie są gminy udziały, ile będzie podatku od osób fizycznych, ile subwencji oświatowej na realizację podwyżek dla nauczycieli, ile będzie dochodów z podatku od czynności cywilno-prawnej, który od połowy roku 2023 został dla obrotów mieszkaniowych zniesiony, a z których gmina miała ok 3 mln zł dochodów. Trzeba mieć na uwadze, że gmina realizuje zadania w granicach możliwości finansowych. Wobec braku kolejnych py-tań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/102/2023)

2) Uchwała Budżetowa Gminy Zielonki na 2024 rok;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 3 gło-sy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozy-tywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. Uchwała Nr S.O.VI.421.18.2023 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z 7.12.2023 r. w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok. Uchwała Nr S.O.VI.-4260.19.2023 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 7 grudnia 2023 r. w sprawie pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką w poprzednim ppkcie przy oma-wianiu WPF gminy Zielonki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok z autopoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/103/2023)

Radny P. Podleśny zapytał, czy w związku w tym, że w trakcie głosowania radni mieli możliwości obserwowania na ekranie sposób głosowania pozostałych radnych, czyli że głosowanie było jawne, a powinno być tajne, czy może to rodzić skutki dla podjętej uchwały. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że radni głosują w sposób jawny i wszystkie wyniki głosowań są jawne. Sprawdzi możliwości nieudostępniania na ekranie sposobu głosowania. Wójt podziękował za radnym za jednomyślność przy głosowaniu uchwał. Zwrócił uwagę, że gdyby zastosować odczytywanie radnych z listy przy głosowaniu imiennym, również wiadomym byłoby, kto i jak głosuje. Tutaj działa system elektroniczny. Nie znajduje problemów, jeśli rada zgadza się na wynik głosowania, jaki był.

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min przerwy.

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

[bookmark: _GoBack]Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła łącznie dwa kolejne projekty uchwał; zmianę budżetu na rok 2023 oraz zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z autopoprawkami. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/104/2023)

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

[bookmark: _GoBack_kopia_1]Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany budżetu na rok 2023. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/105/2023)

5) zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2024;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Projekt przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej z drogą gminną w miejscowości Garlica Duchowna wraz z budową chodnika w ciągu  drogi powiatowej oraz rozbudową obiektu mostowego.

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały.  Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Nr XLII/63/2022 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2023 - 2024

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/106/2023)

6) uchwała w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Projekt Planu przedstawiany przez dyrektora biura Metropolii Krakowskiej i omawiany kilkukrotnie na komisjach, również po przeprowadzonych konsultacjach instytucjonalnych i społecznych

Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego. Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVII/107/2023)

7) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku prze-targowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy Zie-lonki, położonej w obrębie Zielonki. 

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/108/2023)

8) uchwała w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Kierownik Referatu Budownictwa i Urbanistyki B. Lipień-Łysek omówiła projekt uchwały i treść auto-poprawki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub ro-boty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ra-mach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/109/2023)

9) uchwała w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
ustalenia dla terenu Gminy Zielonki maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/110/2023)

10) uchwała w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec braku py-tań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zasad usytuowania na terenie Gminy Zielonki, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/111/2023)

11) uchwała w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:

zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2024 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/112/2023)

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach A. Soblik omówiła projekt uchwały. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że w uchwale jest mowa o dzieciach uczęszczających do tego samego przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej. Czy nie należałoby zastanowić się nad sytuacją rodzeństwa w szkole podstawowej, za które też powinno się otrzymać dodatkowe dwa punkty, jeśli starsze rodzeństwo poszło do pierwszej klasy szkoły podstawowej w tym samym budynku, w którym znajduje się oddział przedszkolny. Zasadnym byłoby potraktować rodzica jakby miał dwójkę dzieci w przedszkolu, ponieważ odbiór dzieci następuje w tym samym czasie i tym samym miejscu. Z zapisów uchwały wynika, że oddział przedszkolny kwalifikuje się na te dodatkowe dwa punkty, a jeżeli szkoła w tym samym budynku, to już nie. Dyrektor A. Soblik potwierdziła, że rekrutacja prowadzona jest do przedszkola albo do oddziału przedszkolnego w szkole. Natomiast szkoła nie obejmuje rekrutacji. Dotychczasowy zapis został doprecyzowany w zakresie, że punkty się należą za rodzeństwo, kiedy jest dziecko w przedszkolu lub w oddziale przedszkolnym. Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów i liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przed-szkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/113/2023)

13) uchwała w sprawie wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regulaminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wójt omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny zapytał jakiego rodzaju korzyści gmina otrzymała z tytułu członkostwa w stowarzyszeniu, czy dostała jakiekolwiek dodatkowe środki, wspomaganie. Wójt powiedział, że na przestrzeni czasu gmina nie dostała żadnego wsparcia. Działanie związku polega bardziej na lobbingowej działalności prowadzonej na rzecz gmin w procesie stanowienia prawa. Początkowo na zjazdach związku prowadzone były warsztaty i zajęcia, na których była wysoka reprezentacja rządowa, ale sytuacja uległa zmianie. Podczas zjazdu ok 500 wójtów, burmistrzów chce się wypowiedzieć m.in. na temat oświaty, problemów nurtujących ich gminy i in., ale te lobbingowe oczekiwania nie były realizowane w ostatnim czasie, więc nie wydaje się zasadnym dalszego utrzymywania przynależności gminy w tej strukturze. Oczekuje większych korzyści z przynależności do Powiatowej Organizacji Turystycznej, czy Metropolii Krakowskiej, w której realizowane są lokalne potrzeby samorządu. Związek się nie rozwija, nie był partnerem do pilnowania legislacji, które leżały u podstaw założenia związku. Podał przykład gmin, w tym gminy Zielonki, które będąc pod aglomeracjami straciły najwięcej na podatku PIT, a żadne instytucje, organizacje nie reprezentowały interesu tych gmin. Natomiast mniejsze gminy zyskały na rekompensatach o wiele więcej, niż straciły na PIT-cie, ale to dotyczyło gmin do 6 tys. mieszkańców. Gmina Zielonki z 27-28 tys. mieszkańcami jest gminą średnią i jest szczególną gminą wiejską. Samo sołectwo Zielonki ma ponad 8 tys. mieszkańców, podczas gdy niejedna gmina nie ma nawet 8 tys. mieszkańców, czy sołectwo Bibice z aktualnie ponad 5 tys. mieszkańcami. Widzi sens w lokalnych gremiach, które kreują politykę regionalną, politykę aglomeracyjną. Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
wystąpienia Gminy Zielonki ze Stowarzyszenia „Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej”
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/114/2023)

14) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2024 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/115/2023)

15) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regu-laminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/116/2023)

16) zmieniająca Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały.  Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Nr LII/59/2023 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku
Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik. NIEOBECNI (1) Agata Radosz – Kwasek

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVII/117/2023)

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 1 grudnia 2023 r. do 28 grudnia 2023 r.

· 1 grudnia br. uczestniczyłem w spotkaniu informacyjnym nt. projektu realizacji Regionalnego Planu Transportowego Województwa Małopolskiego na lata 2021-2027 z perspektywą do 2030 roku wraz z oceną oddziaływania na środowisko oraz aktualizacji Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego w województwie małopolskim. Przedmiotowe spotkanie zorganizowane zostało przez Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego.

· 2 grudnia br. uczestniczyłem w IV świątecznym spotkaniu Kół Gospodyń Wiejskich oraz grup nieformalnych działających na terenie gminy Zielonki. Wydarzenie zostało zorganizowane w Budynku Wielofunkcyjnym w Owczarach przez Koło Gospodyń i Gospodarzy „Owczarzanie z Owczar”. Ideą spotkania była integracja organizacji społecznych działających w gminie.

· 3 grudnia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbył się Zielonecki Jarmark Bożonarodzeniowy zorganizowany przez Stowarzyszenie Koalicja dla Gminy Zielonki. Partnerem wydarzenia była gmina Zielonki i CKPiR w Zielonkach.

· 3 grudnia br. uczestniczyłem w koncercie zatytułowanym „Muzyka z ekranu”, który zaprezentowała Orkiestra Dęta OSP „Wola” z Woli Zachariaszowskiej. Wydarzenie zorganizowano w hali sportowej w Zielonkach. Zgromadzeni goście mogli usłyszeć przeboje znane zarówno z filmów, jak i te z popularnych seriali.

· 4 grudnia br. wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Zielonki Mirosławem Golanko wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielami klubów sportowych z terenu gminy Zielonki. Dyskusja dotyczyła spraw organizacyjnych klubów.

· 5 grudnia br. podpisano umowę z Małopolskim Przedsiębiorstwem Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. na realizację zadania w ramach zamówienia publicznego pn. „Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, nieruchomości rekreacyjno-wypoczynkowych z terenu gminy Zielonki, jak również z 2 Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych (PSZOK)”. Wartość dwuletniego kontraktu wynosi 23.267. 184,44 zł.

· 6 grudnia br. podpisałem umowę z wykonawcą AMG PROINVEST Sp. z o.o. na budowę sieci kanalizacji sanitarnej zaprojektowanej na granicy Brzozówki, Owczar i miejscowości Niebyła w gminie Skała. Zadanie będzie realizowane ze środków budżetu gminy Zielonki. Wartość kontraktu wynosi 399.970,50 zł.  Termin zakończenia realizacji zadania to lipiec 2024 roku.

· 6 grudnia br. w związku ze śmiercią Pana Stanisława Czaplaka Sołtysa Sołectwa Dziekanowice uczestniczyłem w zebraniu Rady Sołeckiej Sołectwa Dziekanowice w celu wyznaczenia osoby, która do czasu obsadzenia mandatu sołtysa w nowej kadencji, będzie pełniła obowiązki Sołtysa Sołectwa Dziekanowice. Podjęto decyzję o wyznaczeniu na to stanowisko Pani Heleny Ptak.

· 7 grudnia br. przeprowadziłem w spotkanie z sołtysami gminy Zielonki. W trakcie spotkania dyskutowano na tematy:

· budowy kanalizacji i wodociągów w ramach programu Feniks 2021-2027;

· procedury nakazującej podłączenie posesji do sieci kanalizacji sanitarnej;

· zasad wymiany pieców, w związku z uchwałą antysmogową dla województwa małopolskiego,

· działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w okresie jesienno-zimowym.

Po spotkaniu odbyło się szkolenie dla radnych i sołtysów przygotowane przez firmę „Beata Cichy Pracownia Urbanistyczna” dotyczące reformy planowania przestrzennego w związku ze zmianą z dn. 24 września 2023 r. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

· 10 grudnia br. na Rynku Głównym w Krakowie odbyły się Targi Bożonarodzeniowe. W Dniu Gminy Zielonki wzięły udział: Orkiestra Dęta „Wola” z Woli Zachariaszowskiej, Zespół Pieśni i Tańca „Czerwone Korale”, zespół „Folklove”, grupa Gawędziarzy i Śpiewaków z Grębynic, Koło Regionalne Tradycja z Trojanowic, grupa kolędnicza Małe Herody, KGW Przyjaciele Brzozówki oraz Parafialno-Gminna Orkiestra Dęta z Zielonek. W trakcie występów działały stoiska Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach oraz Koła Gospodyń Wiejskich z Brzozówki. Goście mogli się zapoznać z  materiałami promocyjnymi gminy. Panie z KGW przygotowały natomiast liczne rękodzieła i wypieki. Na stoisku zaprezentowano również tradycyjną szopkę krakowską.

· 12 grudnia br. w siedzibie operatora gazociągów przesyłowych GAZ SYSTEM S.A. uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym zakupu działki nr 43/11 w miejscowości Batowice, na potrzeby park&ride przy planowanym przystanku kolejowym Kraków Piastów. Przez  teren przedmiotowej działki przebiega sieć gazowa wysokiego ciśnienia, a planowana budowa parkingu koliduje z przedmiotowym gazociągiem. Gaz System nie dopuszcza możliwości zabezpieczenia gazociągu, a jedynie jego przebudowę do nowej lokalizacji. Ze względu na koszty związane z przebudową gazociągu podjęto decyzję o niewykupowaniu przedmiotowej działki.

· 12 grudnia br. brałem udział w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. edukacji, kultury, gospodarki komunalnej i usług społecznych.

· 12 grudnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Środowiska i Przestrzeni, na którym przedstawiona została informacja nt. projektu planu działania na rzecz adaptacji do zmian klimatu w ramach Strategii Klimatycznej Metropolii Krakowskiej.

· 12 grudnia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK, na którym m.in. podjęto uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii ZIT Metropolii Krakowskiej 2021-2027. Pod-czas obrad dyskutowano również nt. zasad finansowania publicznego transportu drogowego oraz projektu współpracy gmin w zakresie gospodarki odpadami.

· 12 grudnia br. odbyło się Nadzwyczajne Walne Zebranie Członków  Stowarzyszenia Korona Pół-nocnego Krakowa.

· 12 grudnia br. razem z Kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego Agnieszką Sosnowską z okazji 100 urodzin złożyłem wizytę u mieszkanki Pękowic. Jubilatka otrzymała m.in. pamiątkowe listy gratulacyjne od Premiera Rzeczypospolitej Polskiej oraz Wojewody Małopolskiego.

· 13 grudnia br. odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach.

· 14 grudnia br. uczestniczyłem w uroczystym złożeniu ślubowania przez 6 nowych nauczycieli mianowanych z placówek oświatowych gminy Zielonki.

· 14 grudnia br. brałem udział w spotkaniu z mieszkańcami ul. Malowniczej w Zielonkach dotyczącym poszerzenia i modernizacji drogi.

· 15 grudnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Małopolskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami  Sp. z o.o. Rozmowy dotyczyły naliczonej przez gminę Zielonki kary umownej w wysokości 880.000 zł.

· 18 grudnia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbyło się spotkanie opłatkowe dla osób starszych i samotnych z terenu gminy Zielonki zorganizowane przez  Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach oraz Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

· 19 grudnia br. wziąłem udział w spotkaniu dot. rozkładu jazdy linii wewnętrznych uruchomionych na terenie gminy Zielonki od stycznia 2024 roku. W spotkaniu uczestniczyli radni gminy Zielonki oraz dyrektorzy placówek oświatowych.

· 20 grudnia br. uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Jurajskich. Podczas obrad został przeprowadzony wybór nowego Przewodniczącego Zarządu Związku Gmin Jurajskich.

· 22 grudnia br. uczestniczyłem w uroczystym otwarciu odcinka Trasy Wolbromskiej - Zachodniej Obwodnicy Zielonek. Nowa droga o długości około 2 km przebiega przez teren gminy miejskiej Kraków i gminy Zielonki.

· 27 grudnia br. odbyłem spotkanie z rodzicami i przedstawicielami Klubu Sportowego Bibiczanka oraz akademii piłkarskiej.

· W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki.

Inne informacje:

1. Referat Niskiej Emisji i Odpadów Urzędu Gminy Zielonki przypomina o zakazach wynikających z ustawy antysmogowej. Zdecydowanie zakazanym materiałem do spalania w piecu jest muł węglowy, miał, węgiel brunatny, a także niesezonowane drewno. Zakaz dotyczy głównie przetworzonych materiałów. Chodzi np. o materiały z tworzyw sztucznych albo płyt wiórowych. Nie można też spalać w piecu malowanego, lakierowanego lub impregnowanego drewna, palet. Oczywiście do pieca nie możemy wrzucać płyt paździerzowych, czy paneli podłogowych. Są co prawda wykonane z drewna, ale bardzo często zawierają syntetyczny materiał, który łączy elementy drewniane. Na pewno nie powinno się też spalać płyt wiórowych, które są lakierowane na wysoki połysk. Zdecydowanie szkodliwe są też podkłady kolejowe i drewniane słupy. Choć może się wydawać, że są zrobione z drewna, to materiał wykorzystany do ich impregnacji jest rakotwórczy. Zdaniem specjalistów podkłady kolejowe nie powinny nawet znajdować się w pobliżu miejsc, gdzie mieszkają ludzie. Czy można palić w piecu kolorowym papierem? Sporo osób używa do palenia w piecu lub w kominku kolorowej makulatury. Łatwo jednak zauważyć, że taki zadrukowany różnymi kolorami papier trudno się spala, a na dodatek tworzy popiół, który bardzo łatwo wzlatuje kominem, przez co stanowi bardzo poważne zagrożenie pożarowe. Papier może być używany jedynie jako rozpałka. Trzeba jednak pamiętać, by używać do tego celu papieru wykorzystywanego do drukowania zwykłych, codziennych gazet. Kary za spalanie odpadów oraz Uchwały antysmogowe, które wprowadzają gminy, mają ograniczyć spalanie niebezpiecznych odpadów. To, czym spalamy, może być skontrolowane przez odpowiednie służby. Policja, a także uprawnieni urzędnicy mają prawo wejść na teren prywatnej nieruchomości w godz. 6:00-22:00, a na teren firmy – przez całą dobę. Jeśli w wyniku kontroli zostanie stwierdzone, że właściciel pali w piecu niewłaściwymi materiałami, może nałożyć mandat do 500 zł. Jeśli mandat nie zostanie przyjęty, sprawa jest kierowana do sądu, który może nałożyć karę w wysokości aż 5 tys. złotych. Przez cały okres grzewczy będą prowadzone kontrole bezpośrednie oraz przy użyciu drona.

2. 11 grudnia br. w budynku wielofunkcyjnym przy ul. Lawendowej mieszkańcy Osiedla Łokietka spotkali się z Sobiesławem Zasadą - kierowcą rajdowym, autorem książek o tematyce motoryzacyjnej i przedsiębiorcą. Spotkanie poprowadził dziennikarz motoryzacyjny Mariusz Süss, a uczestniczył w nim także Marek Grabowski - wieloletni autor oprawy plastycznej Festiwali Polskiej Piosenki w Opolu. Organizatorem wydarzenia, jak i całego cyklu spotkań w ramach “Uniwersytetu Osiedla Łokietka” był Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zielonki Krzysztof Olawski

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 323/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

2. ZARZĄDZENIE NR 324/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

3. ZARZĄDZENIE NR 325/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce, przeznaczonej do dzierżawy.

4. ZARZĄDZENIE NR 326/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

5. ZARZĄDZENIE NR 327/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 326/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 8 grudnia 2023 roku.

6. ZARZĄDZENIE NR 328/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Zielonki, położonych w obrębie Zielonki, przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

7. ZARZĄDZENIE NR 329/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu sołtysa sołectwa i powołania osoby pełniącej obowiązki Sołtysa Sołectwa Dziekanowice Gminy Zielonki.

8. ZARZĄDZENIE NR 330/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

9. ZARZĄDZENIE NR 331/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 330/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 15 grudnia 2023 roku.

10. ZARZĄDZENIE NR 332/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie: udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Zielonki – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach w ramach procedury przygotowania i realizacji projektu w ramach działania FEMP.06.26 Integracja społeczna osób w szczególnie trudnej sytuacji życiowej, Programu Fundusze Europejskie dla Małopolski 2021-2027.

11. ZARZĄDZENIE NR 333/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

12. ZARZĄDZENIE NR 334/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

13. ZARZĄDZENIE NR 335/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 334/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 21 grudnia 2023 roku.

14. ZARZĄDZENIE NR 336/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie przyjęcia projektu planu finansowego dochodów i wydatków Urzędu Gminy Zielonki na 2024 rok.

15. ZARZĄDZENIE NR 337/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 ROKU w sprawie udzielenia dotacji Fundacji Pro Musica Nova na realizację zadania publicznego.

16. ZARZĄDZENIE NR 338/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 2023 w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny K. Gaweł zawnioskował o wystąpienie do Marszałka Województwa Małopolskiego i Zarządu Dróg Wojewódzkich o podpisanie porozumienia na zaprojektowanie koncepcji skrzyżowania DW 794 z drogą na Giebułtów, na którym dochodzi do wypadków. Drugi wniosek dotyczył również DW 794 i ustawionego fotoradaru przed szkołą w Przybysławicach, aby zamontowany sprzęt bez urządzenia pomiarowego w środku, został ostatecznie uruchomiony przez Inspekcję Transportu Drogowego. Fotoradar powinien zacząć pełnić swoją rolę i chronić dzieci zmierzające do szkoły bardzo ruchliwą drogą. Wójt powiedział, że kierownik P. Zięcina przygotuje wystąpienie do marszałka Ł. Smółki o pilne działania w tym zakresie. Z punktu widzenia wójta i rady gminy decyzje finansowe zostały podjęte, zadanie jest to do realizacji. W drugiej kwestii związanej z fotoradarem, musi dojść do zawarcia umowy między Firmą Tauron, a Inspekcją Transportu Drogowego na zapewnienie energii elektrycznej do urządzenia. Referat Budownictwa i Urbanistyki Urzędu Gminy wielokrotnie interweniował w Inspekcji Transportu Drogowego w tym zakresie i będzie czynić to nadal, ale niestety nie jest to w kompetencjach gminy. Radny P. Podleśny zapytał o swój akces wyrażony na poprzedniej sesji w sprawie przystąpienia do zespołu tworzącego Specyfikację Istotnych Warunków Zamówienia projektowania chodnika przy DP 2133K Januszowice – Korzkiew - Grębynice. Dokładnie, czy zostało zaplanowane wspólne projektowanie biorąc pod uwagę, że budżet w dniu wczorajszym na sesji rady powiatu został uchwalony i czy wniosek Pana Wójta został przesłany. Wójt powiedział, że nie ma wiedzy, czy przystąpiono do prac nad Specyfikacją Warunków Zamówienia. Nie potwierdzi, czy podczas jego urlopu zostało wysłane formalne pismo w tym zakresie, natomiast zasygnalizował dyrektorowi Grydze takie oczekiwanie gminy i radnego, które mogłoby nastąpić w ramach współpracy pomiędzy samorządami. Radny P. Pod-leśny zapytał o proces likwidacji spółki, której gmina jest w 50% udziałowcem, jak ten proces przebiega i sprzedaż działki planowanej na pokrycie ewentualnych strat. Wójt powiedział, że gmina nie dołożyła żadnych środków finansowych z tytułu likwidacji spółki, nawet spodziewa się niewielkich korzyści z tego tytułu. Radca pr. P. Złotnik uzupełnił, że w zakresie spieniężania majątku spółki, proces został zakończony, spółka posiada kwotę zabezpieczoną na pokrycie wszystkich należności podatkowych i na zakończenie procesu likwidacji. Aktualnie gmina oczekuje na sporządzenie przez księgowych zaległego sprawozdania finansowego, ponieważ spółka rozliczała się na podstawie podatkowej książki przychodów i rozchodów, natomiast jest potrzeba przygotowania w pełnej formie sprawozdania za rok 2022 i 2021. Kiedy zaległe sprawozdania zostaną przez księgowego zakończone, zostaną przedstawione do zatwierdzenia i proces likwidacji będzie zmierzał do końca, czyli do wykreślenia spółki z KRS-u i podziału środków. Wydaje się, że wstępnie będzie można spodziewać się niewielkiej superaty, jakkolwiek jeszcze nie ma policzonych zobowiązań podatkowych z tytułu tych transakcji, ale środki zostały zabezpieczone w takiej kwocie, w jakiej spodziewamy się, więc bez dokładania pieniędzy przez gminę. Wójt powiedział, że działka została korzystnie sprzedana za kwotę 600 tys. zł netto i spodziewana jest lekka superata. Pozostaje kwestia współwłasności budynku nieruchomości jednego ze wspólników, w którym gmina jest w 50% wspólnikiem, która wynika z rozliczenia kredytu frankowego, w związku z przepisami dot. rekompensaty, kwota podzielona została po połowie dla wspólników. Radna M. Listoś zapytała jakiej nieruchomości gmina stała się współwłaścicielem. Wójt powiedział, że aktualnie może tylko potwierdzić, że gmina jest współwłaścicielem dwukondygnacyjnego budynku mieszkalnego z lokatorami. Radna M. Listoś zapytała, czy ten budynek zostanie wprowadzony do programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zielonki. Wójt odniósł się do pytania, że jest to możliwe rozwiązanie. Radna M. Listoś zapytała, czy gmina planuje przygotować szerszy komentarz przed wdrożeniem zmian linii wewnętrznych na stronie internetowej z informacją, jak komunikacja wewnętrzna będzie funkcjonować. Radna planuje udostępniać informację mieszkańcom na portalu sołeckim. Wójt powiedział, że informację w tym zakresie na stronie internetowej zamieści Redakcja Wiadomości Lokalnych. Radna R. Toft poruszyła temat ulicy Ojcowskiej, po której aktualnie jeżdżą dwa autobusy, a niebawem dojdzie kolejna linia komunikacyjna, natomiast droga ulega systematycznej degradacji. Z uwagi na brak informacji w budżecie gminy na temat projektowania, czy wykonania nakładki asfaltowej tej ulicy, pozostawia temat do pamięci Pana Wójta, ponieważ będzie problem, gdy nie będą mogły ze względu na degradację drogi kursować tamtędy autobusy i busy. Druga sprawa poruszona przez radną dotyczyła kwestii przekazywanych radnym materiałów na sesję autopoprawek, aby drukować materiały dwie strony na jednej stronie i wówczas będzie o połowę mniej zużywanego papieru. Dodała, że każdy radny ma dostęp do autopoprawek w eSesji i nie ma potrzeby ich drukowania. Podsumowała, by mieć na uwadze zarówno oszczędności papieru, jak i zmniejszenia ilości wyrzucanych odpadów, by rada ze swojego poziomu tworzyła mniej odpadów. Wójt powiedział, że będzie miał uwagę w pamięci, w razie pojawiających się możliwości korekt budżetu, zrealizowana będzie poprawa nawierzchni tej drogi. Odnośnie drukowania autopoprawek przyjął uwagę, dodał, że będzie temat poruszony na zespole kierowniczym. Radny K. Gaweł poruszył temat problematycznej nadprodukcji energii elektrycznej z fotowoltaiki u mieszkańców Trojanowic. Dodał, że najprawdopodobniej problem może występować również w innych miejscowościach, ponieważ są podzielone na obwody energetyczne obsługiwane transformatorami. Intensywny rozwój fotowoltaik spowodował podczas słonecznych dni powstanie nadprodukcji prądu, co powoduje palenie urządzeń energetycznych w domach. Po interwencjach mieszkańców w Tauronie, pogotowie energetyczne na transformatorach zmniejsza napięcie, które jest podawane bezpośrednio mieszkańcom w ciągu dnia. W konsekwencji na końcu tych obwodów, wieczorami, kiedy fotowoltaika nie pracuje, przy napięciu 150-170 wolt, urządzenia energetyczne przestają działać, a żarówki ledowe przestają świecić. Rozwiązaniem problemu byłoby zwiększenie liczby transformatorów i zmniejszenie obwodów, co jest w gestii Taurona. Radny otrzymał zgłoszenia z Trojanowic z rejonu drogi wojewódzkiej, że na końcu obwodów wieczorami nie da się egzystować. Interwencyjnie przyjeżdża Tauron, zakłada urządzenia monitorujące napięcie, zabiera pomiar rejestracji, ale nic się nie dzieje w sprawie, a problem wieczorami pozostaje. W ciągu dnia, gdy słońce świeci nie ma problemu, gdy przychodzi zmierzch zaczyna się robić problem dla mieszkańców. Zwrócił uwagę radny, że problem będzie narastający, ponieważ urządzeń fotowoltaicznych jest coraz więcej montowanych. Zasugerował, by wójt podjął negocjacje z Tauronem, żeby przeanalizowano możliwość zwiększenia liczby trans-formatorów i zmniejszenia obwodów, by z powrotem wszystko działało poprawnie. Wójt powiedział, że sygnał przyjmuje, dodał, że każdy właściciel, który ma podpisaną umowę z Tauronem, powinien zgłaszać szkodę, jeśli urządzenie się zepsuło. Zakładał, że urządzenia się nie palą, tylko wyłączają i należy je odblokowywać przy napięciu w sieci powyżej 250 wolt w wyniku nadprodukcji z fotowoltaiki. Zwrócił uwagę, że w gminie zostało dużo zainwestowanych środków w niskie i średnie napięcie i instalacje się generalnie nie wyłączają. Zdumiony natomiast był informacją o napięciu 150 woltów, powiedział, że tym bardziej oczekuje kopii pism kierowanych do Taurona, by miał dokumenty i argumenty do dyskusji z dostawcą prądu. Stwierdził, że jeśli w umowie jest zapis o 220 +/- 5%, to nie może być 200 i powyżej 240, w przeciwnym razie konieczna jest interwencja pogotowia energetycznego. Podsumował, że na chwilę obecną nie jest pewien, czy rozwiązaniem będzie postawienie większej liczby transformatorów. W jego opinii, im mniejszy obwód, a więcej fotowoltaiki w obwodzie, tym większa będzie nadprodukcja w okresie letnim, szczególnie w wakacje i będzie fotowoltaika się wyłączała, co nie jest dobrym rozwiązaniem. Z kolei duży obwód to jest więcej odbiorców. Pozostaje istotna kwestia do rozważenia, jeśli mieszkańcy montują fotowoltaikę ze zdwojoną mocą w stosunku do zużycia, to zaczyna się robić kłopot w systemie. Muszą być dobrane parametry do indywidualnego zużycia prądu. Rozwiązaniem perspektywicznym są magazyny energii, gdzie nadprodukcja prądu w dzień wykorzystywana jest nocą. Aktualnie w nocy fotowoltaika nie daje korzyści, podczas gdy w dzień przy pełnym słońcu w lecie, produkuje maksymalnie energię. Przyznał, że w gminie jest na tyle dobra sytuacja, że domy są inteligentne, gdzie wiele urządzeń pracuje w ciągu dnia, osób pracujących na komputerach jest w ponad 2 tys. firm regionie, które korzystają z energii, zużywając ją na bieżąco. Przyjął sygnał, ale nie mógł obiecać, że rozwiąże problem ad hoc, ponieważ związane to jest z kwestiami inwestycyjnymi i wymagają przeanalizowania, czy podział z dużego obwodu na mały, nie będzie generować kolejnych problemów. W sytuacji, gdy system będzie się zawieszał i nie będzie możliwości na bieżąco go odblokowywania, nie będzie produkował energii i strata będzie ewidentna. Radny K. Gaweł uzupełnił, że problem dotyczy południowego stoku Trojanowic, który z uwagi na odpowiednie warunki do funkcjonowania mini farm, jest intensywnie wykorzystywany przez firmy nastawione są na osiąganie zysków. Natomiast nadprodukcja prądu tam wytwarzanego, przysparza w konsekwencji mieszkańcom problemy w funkcjonowaniu w porze wieczornej. Tauron przyjeżdżając na wezwanie mieszkańców, zakłada urządzenia pomiarowe, pozostawia je na tydzień do rejestracji pomiarów, po czym zabiera je do własnych analiz, nie przedstawiając wyników tych analiz. Zadeklarował radny, że przekaże informację mieszkańcom o kierowaniu  korespondencji do Taurona w kopii do Wójta. Wójt zwrócił uwagę, że jako organ wykonawczy nie ma oddziaływania na podmiot, jakim jest Tauron, ale przyjmuje do wiadomości zgłoszony problem. Radny T. Łysek rozkładając duży kilim z pomocą radnej M. Listoś, poinformował, że w trakcie ich wizyty w partnerskim mieście Washougal w USA w październiku br. podczas oficjalnej sesji rady, otrzymali kilim od Stowarzyszenia Weteranów Wojennych Stanów Zjednoczonych z miasta Washougal i Camas do przekazania dla mieszkańców gminy Zielonki. Niniejszym przekazują kilim przedstawiający bielika amerykańskiego na ręce Pana Przewodniczącego i Pana Wójta. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik powiedziała, że w ramach współpracy partnerskiej zaprzyjaźnionych samorządów w USA i Francji, z jej inicjatywy, młodzież nakręciła krótkie filmiki, w jaki sposób spędzają czas i do czego przywiązują wagę w święta Bożego Narodzenia, tak w Stanach Zjednoczonych, jak i we Francji. Takie filmiki zostały przez młodzież przygotowane i przesłane, które następnie zostały przedstawione dzieciom na warsztatach rodzinnych. Radna przekaże je do promocji, ale zwróciła się z prośbą do Pana Wójta, żeby trafiły do szkół i przedszkoli z krótkim opisem w języku polskim, żeby dzieci mogły z tego skorzystać. Dodatkowo zasugerowała, aby w ramach rewanżu na Wielkanoc przygotować filmik i wysłać go do gmin partnerskich, jak w gminie Zielonki obchodzi się święta, od tradycji Pucheroków począwszy. Przewodniczący M. Golanko stwierdził, że to jest bardzo dobry pomysł. Następnie przekazał komunikaty: w styczniu na spotkaniu z Panem Wójtem radnym zostanie zaprezentowany projekt uchwały dot. założeń spółdzielni energetycznej. W terminie pozwalającym na zaopiniowanie go przez komisje właściwe i przyjęcie uchwały na sesji zaplanowanej na dzień 25 stycznia 2024 r. Przewodniczący komisji proszeni są o przygotowanie sprawozdań z prac komisji za 2023 rok i planów pracy na 2024 rok i przedłożenie ich do biura rady do końca stycznia. 

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu. Złożył w imieniu swoim i Pana Wójta życzenia na Nowy 2024 Rok dla wszystkich zgromadzonych, jak również mieszkańcom oglądającym transmisję obrad, do których przyłączył się Wójt. Po czym zamknął LVII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.



Przewodniczący obrad

Mirosław Golanko

Protokolant

Beata Przybycień



Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.
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